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 חריש עיריית
 יןימן המנ מליאהישיבת  

 06/22 ישיבה מספר

 13/7/2022מתאריך 

 

 נוכחים:

 חברי מועצת העיר:

 העירראש  –מר יצחק קשת 

 מ.מ ראש העיר -סגן ו -שלמה קליין

 העירסגנית ראש  –שני גרינברג 

 העירהמשנה לראש  –עידית ינטוב 

 חבר מועצת העיר -גיל פישר

 העיר מועצתחברת  –פרח קוזחי 

 חבר מועצת העיר –שלמה פרץ 

 חבר מועצת העיר –יוחאי פרג'י 

 

 נוכחים נוספים:

 מנכ"ל העירייה )זום( -שלומי צדרבוים

 גזבר העירייה  – יפתח נפש רו"ח

 מהנדסת העירייה –שרון פישמן 

 העירייה מבקר  –רו"ח עבד בקלי 

 יועץ משפטי –עו"ד אורון משה 

 )זום(יועצת משפטית  –עו"ד שירן שי 

 מנהלת אגף משאבי אנוש )זום( -גלית אבישי כהן

 מנהל מחלקת שירותים חברתיים )זום( -שלמה פלד

 עוזר מנכ"ל העירייה -אליעזר דיין



     ד.נ.                                                                                                                                  08882
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

2 

 

 סדר יום:

 15.6.22מתאריך  5/22מליאה מן המניין  אישור פרוטוקול .1

 תב"ריםעדכון  .2

 אישור המלצות ועדת הקצאות .3

 אישור עבודה נוספת .4

 ישורא -פקיד גבייה  .5

 תשובה לשאילתא .6

 נושאים נוספים: .7

a - אישור פתיחת חשבון בנק 

b - אישור בקשה להצטרפות לכתב מנדט לחלוקת הכנסות 

 

 

 פרוטוקול

 

אנוכי, יצחק  . נוכחים:22/6אני מתכבד לפתוח ישיבה מן המניין מספר  יצחק קשת:

 קשת, שלמה קליין, שני גרינברג, עידית ינטוב, גיל פישר, פרח קוזחי,

 יוסי גולדמן. שלמה פרץ, יוחאי פרג'י. חסרים:

אני אגיד איזה מילה. יוסי מתנצל על זה שהוא נעדר גם אתמול  :קלייןשלמה 

מהטקס וגם היום מהישיבה, הוא פשוט לרגל נסיעה עסקית נמצא 

 בחו"ל ולכן הוא לא,

 כן. יצחק קשת:

 לא יוכל להגיע היום. :קלייןשלמה 

ציין שכולם פה מתנדבים ללא שכר והם צריכים לעבוד על דרך, ראוי ל יצחק קשת:

למחייתם ולעיתים גם צריכים להיעדר למען הדבר הזה, וזה בהחלט 

ראוי. טוב. יש נוכחים נוספים, בסך הכול הצוות המקצועי: רו"ח יפתח 
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 Zoom-נפש, מהנדסת שרון פישמן, רו"ח עבד בקלי, עו"ד אורון משה. ב

 רכנתי.נוכחים: גלית אבישי, יניב מ

 ישראל שלו. :דובר

 עוזר מנכ"ל. -ישראל שלו נוכח פה. עודד סלע, אליעזר דיין  יצחק קשת:

 .Zoom-ב :דובר

 מי עוד לא אמרתי? יצחק קשת:

 שלומי. :דובר

 שלומי. :דובר

. נעבור לנושאים Zoom-שלומי כמובן. שלומי צדרבוים המנכ"ל גם כן ב יצחק קשת:

 אני אגיד את הדברים בסוף. טוב.  טוב, על סדר היום. כמה דברים:

 

 15.6.22מתאריך  5/22אישור פרוטוקול מליאה מן המניין  - 1סעיף 

אני  - 15.06.2022מתאריך  22/5אישור פרוטוקול מן המניין מספר  יצחק קשת:

מבקש ממליאת המועצה לאשר, כולם קיבלו את זה במייל. מעלה 

ן תב"רים. אני עובר מאושר. בסדר? מאושר פה אחד. עדכו -להצבעה 

 לעדכון תב"רים.

 

  עדכון תב"רים - 2סעיף 

 טוב, יפתח קצת, יצחק קשת:

 ,דוברלמעשה מ ח יפתח נפש: "רו

תשלים אותי. אני אעבור עליהם, אני אקרא כמה דברים ואתה תשלים  יצחק קשת:

 אותי.

ות בעדכון של ארבעה תב"רים בעקב דוברמשהו באופן כללי, זה מ ח יפתח נפש: "רו

 הרשאות של משרד החינוך שקיבלנו,

 כן. יצחק קשת:

 ככה שאנחנו מגדילים את התב"ר. ח יפתח נפש: "רו
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 אז כאמור, כמו שאנחנו מסבירים תמיד, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 כל הנושא של בניית מוסדות חינוך, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 פספסתי את זה במייל אז אני אשמח לשמוע. עידית ינטוב:

 ,תוספת ח יפתח נפש: "רו

אני אגיד, אני אגיד. דרך אגב, אנחנו העירייה היחידה במדינת ישראל,  יצחק קשת:

היחידה שקיבלה אישור חריג שהיא תבנה ותקבל כסף בחזרה. תבנה 

על חשבונה. כל העיריות במדינת ישראל מתמודדות עם הסיפור הזה 

 מה? ,ולא

 ,לא כדאי :ח יפתח נפש"רו

 אתה אומר לא כדאי לדבר יותר מדי? לא? יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 לא. תדעו לכם, כי כולם מתמודדים עם הסיטואציה הזאת, יצחק קשת:

 לא פשוטה, כן. :ח יפתח נפש"רו

ולא מוכנים שאף אחד יבנה, ומשרד החינוך לא מחזיר כסף, חריש היא  יצחק קשת:

 נים,וה בהיחידה. אנחנו באמת בסיטואציה חריגה, אנחנו כל שנ

 )מדברים יחד(

בתי ספר ולכן אנחנו באירוע חריג ביותר וקיבלנו אישור  3-ו גנים 30-כ יצחק קשת:

מיוחד יחד עם גורמים באוצר. בדיוק היום הייתי במשרד הפנים אז 

אני, אצל הממונה על המחוז, אני כבר קצת מכיר דברים מקרוב. אז 

קרן לעבודות פיתוח אנחנו מה שנקרא בנינו בתור השאלה, הלוואה מ

ברגע שמקבלים את הכסף,  ,מהכסף של עיריית חריש, ואנחנו כרגע

מחזירים את הכסף בחזרה. אז אני אעבור ככה, אנחנו כמובן נצטרך 

 לאשר פה תב"ר, תב"ר. תשלים אותי, יפתח, אם צריך,

 כן. ח יפתח נפש: "רו
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רוח בנות(. קיבלנו )כנפי  223לבית ספר במגרש  389עדכון תב"ר מספר  יצחק קשת:

. סך הכול התב"ר יעמוד על 890,181תקציב, תוספת תקציבית 

. זה עדכון התב"ר, אני מבקש ממליאת המועצה לאשר. 24,461,259

 מאושר פה אחד. -מעלה להצבעה 

 כל זה כאן תוספות של הרשאה ממשרד החינוך? י:'יוחאי פרג

. תוספת 251תות גן במגרש כי 4לבניית  469, תב"ר מספר או קייכן.  יצחק קשת:

. סך התקציב בתב"ר יעמוד על 91,994להרשאה ממשרד החינוך על סך 

. אני מבקש ממליאת המועצה לאשר. מאושר פה אחד. עדכון 9,596,058

. תוספת להרשאה 228לבית ספר תיכון במגרש  480תב"ר מספר 

 שקלים. 2,107,720ממשרד החינוך על סך 

 זה?איזה תיכון  עידית ינטוב:

 זה תיכון. התיכון החדש. יצחק קשת:

 אנחנו מקבלים כסף ואנחנו לא בונים אותו? עידית ינטוב:

 אנחנו, יצחק קשת:

 ,מחזירים כסף ש עידית ינטוב:

לא, לא. אנחנו לא מחזירים, לא נותנים לאף אחד. זה בתוך התב"ר  יצחק קשת:

 שלנו כרגע,

 נו? עידית ינטוב:

במשא ומתן מול הקבלן. כרגע הכסף לא עובר לאף נמשיך בהתנהלות  יצחק קשת:

אחד, זה נשאר אצלנו בקופה עד שנסיים את המשא ומתן, כדי שנוכל 

, הוא יכול לפרט על Zoom-להשלים את הפרויקט. אם תרצו, שלומי ב

זה יותר. אז אני רק אאשר את התב"רים ושלומי ישלים את זה, בסדר? 

בסדר,  -. מעלה להצבעה שקלים 27,779,104סך התב"ר יעמוד על 

. 214כיתות במגרש  16לבית ספר  485מאושר פה אחד. עדכון תב"ר 

 .2,951,050תוספת להרשאה ממשרד החינוך על סך 

 איפה הבית ספר הזה? איפה המגרש הזה? שלמה פרץ:
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 אליעזר, אתה יכול להראות לנו? יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 .214 :דובר

 הא? שלמה פרץ:

 .214 :דובר

 )מדברים יחד(

 .16כן, גם שם  :דובר

 כיתות. 16 ,בנוי כמעט :דובר

 אז מה עכשיו, מוסיפים פה לתב"ר? כאילו מה? שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

 עכשיו קיבלנו תוספת הרשאה של משרד החינוך שהוספנו,  ח יפתח נפש: "רו

 קיבלנו הרשאות. יצחק קשת:

 ר למעשה בגובה ההרשאה שקיבלנו,ואז אנחנו מגדילים את התב" ח יפתח נפש: "רו

 אבל למה כתוב פה: "אין שינוי בסך התקציב"? יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 אתה מקטין את קרן הפיתוח. י:'יוחאי פרג

 )מדברים יחד(

 בשלב הקודם במסגרת כל הנושא, ח יפתח נפש: "רו

ני שנייה רגע, אבל אם אני צריך להקטין אני צריך להגיד את זה שא יצחק קשת:

 מקטין.

 כן. :דובר

 כן. ח יפתח נפש: "רו

 אז בכל אלה גם הקטנו? יצחק קשת:

 לא, לא, :דובר

 לא, :דובר

 רק בזה, :דובר
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 רק הגדלנו, רק בזה אנחנו מקטינים. :דובר

 .או קיי יצחק קשת:

 אתה לא מקטין, אתה פשוט מחזיר את החלק, י:'יוחאי פרג

 מחזיר. יצחק קשת:

 קרן עבודות פיתוח, נכון,מחזיר ל :ח יפתח נפש"רו

 נשאר אותו דבר. ,בסדר, זה אותו :דובר

 ומחזיר לקרן עבודות פיתוח, 2,951,050אז אני מכניס את הסכום  יצחק קשת:

 . 2,951,050 ח יפתח נפש: "רו

. סגור. התב"ר נשאר על אותו סכום, רק אנחנו עושים את 2,951,050 יצחק קשת:

 חזרה לקרן עבודות פיתוח.כניסה למשרד החינוך וה -ההחלפה 

 נכון. ח יפתח נפש: "רו

מאושר פה אחד.  -אני מבקש ממליאת המועצה לאשר. מעלה להצבעה  יצחק קשת:

 שלומי, שומע אותנו? שלומי צדרבוים איתנו?

 כן, שומע. שלומי צדרבוים:

תן רק הסבר קצר בנושא מה קורה בהתנהלות מול מחאמיד תאופיק.  יצחק קשת:

 כן?

 . אנחנו היינו בפגישת גישור אחת,או קיי דרבוים:שלומי צ

 )מדברים יחד(

 רגע. שלומי. שלומי, רגע, ת:דובר

 שלומי, רגע, :דובר

 )מדברים יחד(

 יועצת משפטית ייעודית לנושא הזה. הפגישת גישור הייתה ככה, שלומי צדרבוים:

 שלומי, לבניה ברבי אתמול לא היה כזה ווליום.  :דובר

 מה זה? שלומי צדרבוים:

 )מדברים יחד(
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 אנחנו סובלים. שנייה רגע, ת:דובר

 לא נורא, תמשיך, :דובר

 תן לנו לסדר את הווליום, ת:דובר

 ,תתחיל מההתחלה בבקשה, שנוכל :דובר

 שלומי, תתחיל מההתחלה. שלומי? יצחק קשת:

 כן. שומעים אותי? שלומי צדרבוים:

 שומעים אותך מצוין עכשיו, יצחק קשת:

 ד()מדברים יח

 תתחיל מההתחלה. יצחק קשת:

 . אז הייתה לנו פגישת גישור,או קיי שלומי צדרבוים:

 אתה יכול להראות שיראו אותו? יצחק קשת:

לפני שבועיים, קצת פחות משבועיים אני חושב, פגישת גישור אצל  שלומי צדרבוים:

השופט שמונה להיות המגשר, בפגישה הצגנו את העמדה שלנו, כמובן 

את עמדתם. המגשר באמצע הגישור בעצם הפריד כוחות  שהם הציגו

מה שנקרא וישב עם כל צד בנפרד, בסופו של דבר הוא בא עם הצעה 

מבאי הכוח של הקבלן אלינו. אנחנו כמובן אמרנו שאנחנו צריכים 

לעשות בדיקות לגבי ההצעה שלהם, האם היא עומדת נקרא לזה 

צעה התחלקה "במבחן הסבירות" והיא משתלמת לנו. בעצם הה

לשתיים: חלק אחד, האפשרות האחת זה בעצם שנשלם איזשהו סכום 

על החובות לפי שיטתם ושהם ייצאו מהפרויקטים, וסכום אחר הרבה 

הרבה יותר גדול שבעצם כדי שהם יסיימו את הפרויקטים. מתוך 

ההצעות שלהם ניתן בעצם ללמוד שהם מעדיפים לצאת החוצה ולא 

א לא ליניארי. זאת אומרת, הפער בין שתי להמשיך, בגלל שהפער הו

ההצעות זה לא רק עלות הבנייה שנשארה להם, אלא פער יותר גדול, 

ולכן אנחנו גם לומדים מזה שהם מעדיפים מה שנקרא לסגור חשבון 
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ולצאת החוצה. אנחנו ישבנו על הדברים והעברנו הצעה נגדית וכרגע זה 

צעה הנגדית והמגשר עומד שם. זאת אומרת, אנחנו העברנו את הה

, אז בואו נקבע גישה נוספת עכשיו כשיש את שתי או קיי'טוב,  אמר:

ההצעות על השולחן, ננסה לדבר עליהן', הפגישה הזאת אמורה לקרות 

 במהלך אוגוסט ולאחריה כמובן שנמשיך לעדכן. 

 מה ההצעה שלנו, עידית ינטוב:

 כמה זה? י:'יוחאי פרג

 ם בעצם?מה אנחנו רוצי עידית ינטוב:

 כמה זה עולה לנו? י:'יוחאי פרג

 ,רגע, אני מעדיף שלא ד אורון משה: "עו

 )מדברים יחד(

  ,רגע, רגע, רגע. אני מעדיף שלא יעלו כרגע סכומים כי זה בגישור. גישור ד אורון משה: "עו

 ,אז אחרי המליאה כן יהיה אפשר י:'יוחאי פרג

 אין בעיה, תגיד רק אחרי המליאה, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 לא, אני לא מדבר על סכומים, שלומי צדרבוים:

 ,אני אשמח לדעת עידית ינטוב:

אני יכול להגיד שבמקור  ,אני לא מדבר על סכומים. אני יכול להגיד שלומי צדרבוים:

ההעדפה שלנו היא שאותו קבלן יסיים את הפרויקט. זאת אומרת, 

ים את הפרויקט ולא אנחנו מעדיפים את האופציה שבה הקבלן גם מסי

יוצא באמצע, למרות שעוד פעם, יכול להיות שזה מצביע על זה שיש 

בעיה גם עם היכולת, את זה אנחנו צריכים לבחון. אבל בגדול מבין 

שתי האופציות בעיניים שלנו, עם כל הסיכון זה האופציה היותר נכונה. 

אבל כרגע עוד פעם, כמו שאמר אורון, הנושא בגישור. כמובן 

כשנצטרך להגיע להכרעות נביא את ההכרעות למליאת המועצה, ש
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באמת בסכומים לא מבוטלים ונצטרך לקבל עליהם  דוברהעירייה, כי מ

 את האישור כמובן.

רק שאלה, אני רק רוצה לראות שהבנתי. לפי מה שאתה אומר יש להם  י:'יוחאי פרג

 יותר לעשות בפחות כסף?

 .לא הבנתי את השאלה שלומי צדרבוים:

 לא, לפי מה שאמרת.  י:'יוחאי פרג

 נשאר להם מעט והם רוצים על זה הרבה כסף. :דובר

 כן. י:'יוחאי פרג

 מעט לעשות בהרבה כסף, ת:דובר

 )מדברים יחד(

שהם מעדיפים. זאת  ,כן. אני אמרתי שהפער בין ההצעות שלהם שלומי צדרבוים:

הוא אומרת, הסכום שהם בעצם מציעים בהצעה שבה הם מסיימים 

 יותר גדול ממה שאנחנו מעריכים,

 )מדברים יחד(

 הבנתי, בסדר. י:'יוחאי פרג

 ,הם רוצים לקרב אותנו לאופציה שבה הם יוצאים שלומי צדרבוים:

 )מדברים יחד(

לפי הבנתנו. עוד פעם, ככה אנחנו מבינים את זה, זה לא בהכרח אומר  שלומי צדרבוים:

 שאנחנו מבינים נכון.

ם אנחנו לוקחים קבלן אחר זה אומר שזה עדיין מייקר לנו מאוד את וא עידית ינטוב:

 הפרויקט, נכון?

 כן. שלומי צדרבוים:

 ,כן. כן, גם הוא לא בהכרח :דובר
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והתושבים גם צריכים לדעת את זה, וגם שום קבלן חדש לא  ,כן, וגם עידית ינטוב:

 ייקח אחריות על עבודה שכבר נעשתה.

 ת שאנחנו מעדיפים,זה אחת הסיבו י:'יוחאי פרג

 שהוא יסיים אותה. יצחק קשת:

 שהוא יסיים, כן. י:'יוחאי פרג

 אז תודה. תודה, שלומי. עידית ינטוב:

 הבא. לנושא תודה רבה, שלומי. טוב, אני עובר יצחק קשת:

 

 אישור המלצות ועדת הקצאות - 3סעיף 

את זה כי  אישור המלצת ועדת הקצאות. שלומי, תישאר איתנו, תסביר יצחק קשת:

 שלומי? ,אני פחות

, אז אנחנו בעצם סיימנו את התהליך בוועדת הקצאות לגבי מה או קיי שלומי צדרבוים:

שמונח בפניכם. מה שזה אומר, זה אומר שעברנו את שלב הבקשות, 

יום, לאחר מכן בדקנו את העמידה בתנאים של אלה  60היה פרסום של 

התנגדויות. בתום התקופה ימים פרסום של  45שהגישו ופרסמנו עוד 

הזאת, ועדת ההקצאות מתכנסת פעם שלישית, בוחנת עוד פעם את 

הנושא ומקבלת החלטות לגבי הדברים שהובאו בפניה כדי להביא 

 ,אותם כהמלצה למליאת העיר. אז בעצם מה שמונח בפניכם זה

 רגע, אבל בוא תגיד, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 כן,בוא תגיד רגע לפני  יצחק קשת:

זה ארבעה מבנים של בתי כנסת קיימים שעומדים להקצאה. זה מגרש  שלומי צדרבוים:

אחד שעליו יש שתי עמותות שונות שהגישו את הבקשות ועמדו בכל 

התנאים, ושני מעונות יום בשני מגרשים. כל הדברים האלה מובאים 

אליכם, כמובן שאתם צריכים להצביע עליהם אחד אחד ולאשר אותם 
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וכל להתקדם מול משרד הפנים. בעצם אחרי שאתם מאשרים כדי שנ

אנחנו מחתימים ההסכמים ומעבירים  ,את זה, אנחנו מעבירים את

 לאישור משרד הפנים.

 .או קיי יצחק קשת:

נמצאת איתנו כאן עורכת הדין שירן שהיא בעצם מלווה אותנו בכל  שלומי צדרבוים:

בתחום הזה של  הנושא של ההקצאות לאורך כל הדרך, היא מתמחה

 מקרקעין והקצאות.

 .או קיי יצחק קשת:

 נכון, נעים מאוד לכולם. ד שירן:"עו

 נעים מאוד. ת:דובר

 את יכולה לתת לנו קצת הקדמה לפני שאנחנו הולכים להצביע? יצחק קשת:

אני מניחה שזה לא פעם ראשונה שאנחנו מעלים הקצאות למליאה,  ד שירן:"עו

ריו של שלומי. יש נוהל הקצאות בהתאם אבל בגדול אני מצטרפת לדב

לחוזר מנכ"ל משרד הפנים, חוות הדעת המשפטיות לגבי כל אחת 

מההתקשרויות הונחה בפני חברי המליאה. לא היו איזשהן בעיות 

שהתעוררו, לא הוגשו התנגדויות לאף אחד מהבקשות. יש את הנושא 

כמו  של השני מעונות יום שאנחנו בעצם מקצים שם קרקע לבנייה,

יתר ארבעת בתי  -שאמר שלומי, ושני בתי כנסת גם בקרקע לבנייה 

נגבית  ,הכנסת זה מבנים שכבר הוקמו על ידי העירייה ונגבה בגינם

ואנחנו דואגים שהתמורה לא  ,בגינם איזושהי שמאות שאנחנו עשינו

, על מנת שמשרד הפנים יוכל לאשר אותה. כי אחוז 25תהיה מעל 

זה ללא תמורה או בתמורה שהיא ממש נחשבת בהליך הקצאה, לרוב 

 אם יש איזושהי שאלה, אני אשמח לענות. ,לפי

יש מישהו? אם לא,  , בסדר גמור. תודה רבה. שאלות, חברים?או קיי יצחק קשת:

אנחנו נתחיל. טוב, ככה, אני אתחיל. קודם כל נתחיל עם מעונות היום 
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ד הדברים שזה אחד הפרויקטים, זה באמת פעם ראשונה, כי אח

אנחנו עיר של כמות ילדים הכי  -שאנחנו רוצים זה להגדיל את ההיצע 

וכמות  5גדולה, העיר הכי צעירה, כרבע מהאוכלוסייה מתחת לגיל 

הביקוש לא עולה על ההיצע. אנחנו  ,הצריכה למעונות היא לא עונה על

עשינו את מיטב יכולתנו מבחינת לבנות ואנחנו ממשיכים לבנות, ועדיין 

ה לא מספיק ולא מספק, אבל היכולת שלנו בכל זאת לעלות מעבר ז

 אז אנחנו מנסים פעם ראשונה בשיטת כמו -למה שאנחנו מסוגלים 

DBOT,  זאת אומרת, אנחנו נקצה שטח ויזם שייקח את זה, יבנה את

זה על חשבונו. יבנה את כל המעון על חשבונו ויפעיל אותו, ובסוף 

 נכון, שירן? התקופה יחזור לרשות המבנה.

 נכון, נכון, נכון. ואני גם רוצה להוסיף, סליחה, ברשותך. ד שירן:"עו

 כן? יצחק קשת:

שלגבי מעונות היום, היו לא מעט בקשות שהוגשו וכפי שציינו בחוות  ד שירן:"עו

הדעת, זה נבחן בהתאם לקריטריונים. הם נתבקשו, העמותות נתבקשו 

לגבי איתנות פיננסית, ניסיון  להשיב לשאלונים ועשינו טבלת השוואה

קודם של הרשות עם אותן עמותות, ובסופו של יום זו ההמלצה של 

 ועדת ההקצאות.

 .או קיי יצחק קשת:

 יש לי שאלה. שני גרינברג:

 כן? יצחק קשת:

 זאת אומרת, אני מניחה, ,האם נלקחו בחשבון מספר המקומות, כאילו שני גרינברג:

 כמה ילדים? יצחק קשת:

 כן, כמה ילדים בעצם יקבלו מענה באמצעות המעונות? רינברג:שני ג

 שמעת? יצחק קשת:

 האם היה הבדל ביניהם? שני גרינברג:



     ד.נ.                                                                                                                                  08882
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

14 

ההקצאה של הקרקע היא למבנה של מעונות סטנדרטיים שמאושרים  שלומי צדרבוים:

 על ידי התמ"ת.

 משרד החינוך, מינימום שלוש כיתות. ד שירן:"עו

מום שלוש כיתות, כן. בדרך כלל, זאת אומרת לא התנינו את שזה מיני שלומי צדרבוים:

זה בבניית ארבע מלכתחילה. זאת אומרת, זה המינימום של שלוש 

כיתות, כמו שקיימים כל המעונות האחרים היום בחריש, המעונות 

שהעירייה בעצם מפעילה באמצעות מפעילים חיצוניים, אז אותו דבר. 

טח יאפשר את זה, העמותה וכמובן שלפחות לדעתי, במקום שהש

 תרצה לבנות את הכיתה הרביעית.

כולם הציעו לבנות  ההשוואה נעשתה בצורה שוויונית בין כל המציעים? שני גרינברג:

 שלוש כיתות בהתאם לדרישה שלנו?

לא  ,כולם הציעו, כן. כולם מציעים בעצם לבנות מעון יום, אף אחד לא שלומי צדרבוים:

  ,ן יוםהייתה התניה לבנות מעו

 זה לא מה ששאלתי, שני גרינברג:

 לא, אבל זה לא השאלה. ת:דובר

האם  מה ששאלתי זה האם ההשוואה נעשתה בהתייחס לדבר הזה? שני גרינברג:

 ,אנחנו קבענו שזה שלוש כיתות או האם נתנו לזה משקל

 )מדברים יחד(

מנכ"ל סליחה, שני. אנחנו קבענו שזה צריך להיות בהתאם לחוזר  ד שירן:"עו

 שקובע שזה מינימום שלוש כיתות,

 עם אופציה להגדיל, :דובר

כמו שאמר שלומי, האינטרס של העמותה הוא להכניס כמה שיותר  ד שירן:"עו

כיתות כי גם ההכנסה תהיה גבוהה יותר, אבל כולם הציעו פרוגרמה 

 של התמ"ת.

 .או קיי שני גרינברג:
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אנחנו חוזרים לזה שלא הייתה שזה אומר מינימום שלוש כיתות.  ד שירן:"עו

איזושהי, לא הייתה עמותה שהציעה משהו מעבר וההשוואה הייתה 

 שוויונית ביניהם, אם זו השאלה.

 בסדר. שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

במונחים  ,שלומי, לטובת הציבור שלא מכיר, מה זה אומר שלוש כיתות שני גרינברג:

 של ילדים?

 ילדים. 80-ל 70מים, אני חושב שזה בין המעונות הקיי שלומי צדרבוים:

 סבבה, תודה. שני גרינברג:

מה עם הקומות למעלה, האם הם מחויבים לעשות הכנה לעירייה  שלמה פרץ:

 לבנות שם צרכים אחרים לצורך העירייה? לצורך התושבים?

 לא שמעתי את השאלה, סליחה. שלומי צדרבוים:

 בקומה מעל המעונות יום, האם, שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

האם הם מחויבים להכין לנו תשתיות לעירייה לצורך בניית דברים  שלמה פרץ:

 אחרים לצורך הציבור, מעל המעונות האלה? זה מאוד חשוב, כי,

 מעל המעונות הקיימים או החדשים אתה מדבר? שלומי צדרבוים:

 )מדברים יחד(

זה רק  ,צים להםמעל אלה שעכשיו מקבלים הקצאה. האם אנחנו מק שלמה פרץ:

 קומה אחת הגבלנו אותם?

לא. כן, אז התשובה היא שאנחנו מחייבים אותם לבנות, כמו שגם  שלומי צדרבוים:

 אנחנו מדברים על בתי הכנסת,

 )מדברים יחד(
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מחייבים אותם לבנות בבנייה מתועשת על מנת שנוכל לבנות בקומות  שלומי צדרבוים:

 גרמה שנקבעה,השניות לפי צורכי המועצה ולפי הפרו

 )מדברים יחד(

בתוכנית האב יש פרוגרמה לשטחים חומים ועל המגרש הזה יש מספר  שלומי צדרבוים:

שימושים, אז בעצם העניין הזה לבנות על הגג של אותו מעון יום 

 שייבנה, על פי הפרוגרמה.

יש התייחסות ספציפית לנושא בחוזה למתן זכות שימוש שהועבר  ד שירן:"עו

, שבעצם לעמותה שמקבלת את ההקצאה לא תהיה 6יף אליכם בסע

זכות להתנגד לשינוי התוכנית או בנייה נוספת שתבקש הרשות לעשות. 

היא מודעת לכך שהיא מקבלת את ההקצאה רק לגבי השטח המסומן, 

 ולא לגבי כל הקרקע.

 .או קיי יצחק קשת:

 טוב. :דובר

ר המלצות ועדת הקצאות. טוב, תודה רבה. אני עובר להצבעות. אישו יצחק קשת:

המליאה מתבקשת לאשר הקצאת קרקע ללא תמורה, להקמה והפעלה 

של מעון יום והתקשרות של עיריית חריש בחוזה למתן זכות השימוש. 

-בשטח של כ 212הראשון זה לעמותה "חינוך ברמה אחרת" במגרש 

בשכונת החורש. אליעזר, תראה  9070בגוש  5מ"ר, הידוע כחלקה  900

 ק איפה זה. זה מתחת לגני הילדים, נכון?לנו ר

 איפה? איפה זה? :דובר

 זה במגרש הזה הבעייתי. שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

כן, זה בעצם המשך. זה בעצם החלק הריק עכשיו שיש בין המקווה  שלומי צדרבוים:

 לבין גני הילדים.

 אבל מה עם בית הקהילה, ,רגע, מה עם עידית ינטוב:
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 )מדברים יחד(

 זה לא שם? עידית ינטוב:

 לא, לא. :דובר

 ,רגע. זה בכניסה, אחרי י:'יוחאי פרג

 )מדברים יחד(

 מצד ימין? י:'יוחאי פרג

 בכניסה לעיר, אחרי המקווה, שני גרינברג:

 כן, :דובר

 ולפני גני הילדים. שני גרינברג:

 אהה, אימאל'ה, התבלבלתי לגמרי. ת:דובר

 שזה כזה למעלה? פרח קוזחי:

 לא, הגני ילדים למעלה, רינברג:שני ג

 שזה למטה, :דובר

 וזה הולך להיות למטה.  שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

מאושר פה אחד. המליאה מתבקשת לאשר  -טוב. מעלה להצבעה  יצחק קשת:

הקצאת קרקע ללא תמורה להקמה והפעלת מעון יום והתקשרות של 

 לי החינוך"עיריית חריש בחוזה למתן זכות שימוש לעמותה "צלי

 9250בגוש  84מ"ר, הידוע כחלקה  933-בשטח של כ 806במגרש 

 בשכונת הפרחים,

 זה בפרחים, לא? י:'יוחאי פרג

 נכון. יצחק קשת:

 איפה זה בבקשה? ת:דובר

  ,אליעזר, תמקם אותנו. אני פחות יצחק קשת:
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 זה שדרות האחווה.  אליעזר דיין:

 )מדברים יחד(

 העתיד. זה ליד אתגרי שני גרינברג:

 כן, ממש ליד אתגרי העתיד. אליעזר דיין:

 .או קיי יצחק קשת:

 ליד אתגרי העתיד. ת:דובר

 )מדברים יחד(

 זה רחוב כלנית או, עידית ינטוב:

 לא, רקפת. שני גרינברג:

 לא, רקפת. :דובר

 רקפת, זה ממש,-זה כלנית :דובר

 בפינה. י:'יוחאי פרג

 כן. :דובר

 )מדברים יחד(

 , אני מבקש ממליאת המועצה לאשר.טוב יצחק קשת:

 אפשר לשאול אם, עידית ינטוב:

 כן? יצחק קשת:

 ,אם אנחנו יודעים באמת מה יש שם מבחינת חניות? אם יש בחוזים עידית ינטוב:

 אם מחייבים אותם?

 מה התקן? מה התקן שלהם? י:'יוחאי פרג

 לא יודעת, משהו? ,מפרץ חניה עידית ינטוב:

 י החוק.התקן לפ שרון פישמן:

 מה זה? עידית ינטוב:

 ,לפי שרון פישמן:
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 מה התקן באזור? :דובר

 זה לא אזור, זה לפי התוכנית שחלה ולפי החוק. שרון פישמן:

 אבל אין להם עדיין תוכנית. :דובר

 כשהם יגישו היתר בנייה הם יצטרכו לעמוד, שרון פישמן:

 הבנתי, :דובר

 בתקן החניה, שרון פישמן:

 הם יגישו היתר בנייה הם יצטרכו לעמוד והם יצטרכו,כש עידית ינטוב:

 להראות פתרון חניה, שרון פישמן:

 להמציא לכם גם אישור לגבי תמרור, לא? עידית ינטוב:

 לא, חניה. :דובר

אם יש צורך באיזשהו הסדר תנועה של כניסות ויציאות, אז כן. אבל  שרון פישמן:

 באופן עקרוני כשמגישים היתר בנייה, 

 ים יחד()מדבר

 וכולל בתוכו גם את תקן החניה, ,ההיתר בנייה כולל גם את נספח שרון פישמן:

 )מדברים יחד(

 כמה מקומות חניה נמצאים בתוך המגרשים.  שרון פישמן:

 ..., :דובר

 על שקט. Zoom-שימו בבקשה את ה :דובר

 כן. אם לא, תשתיק אותם. בסדר? יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 טוב. יצחק קשת:

 ,אני אחליף ת:ברדו

 לא, יפתח. :דובר

 אנחנו נהיה קשוחים. ת:דובר
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אני מעלה להצבעה. בסדר,  -אני מבקש ממליאת המועצה לאשר  יצחק קשת:

כי  מאושר פה אחד. אני חייב להגיד שזה בשורה לתושבי חריש, כן?

אנחנו הולכים להגדיל מעבר ליכולת הכספית והכלכלית שלנו, לא על 

ת שיזם יבנה מעצמו ואנחנו למעשה מגדילים את חשבוננו, אלא באמ

נראה שזה באמת הולך  ,היכולת שלו. אנחנו נבחן את זה, אם זה באמת

טוב, אז אנחנו נעשה את זה שוב. אני עובר להקצאות של בתי כנסיות, 

  ,בסדר? הקצאות לטובת בתי כנסת, אחד, אחד. אני פשוט לא מכיר את

 תעשה לפי הסעיף. :דובר

טוב. אז תמקם אותנו, אליעזר, בסדר? המליאה מבקשת לאשר  :יצחק קשת

הקצאת קרקע ללא תמורה להקמת בית כנסת והתקשרות של עיריית 

של  808חריש בחוזה למתן זכות שימוש לעמותה "פרחי המלך" במגרש 

בשכונת  9250בגוש  97מ"ר גינה, הידוע כחלקה  93-מ"ר, כ 250-כ

 הפרחים. 

 איפה זה? ת:דובר 

 תמקם אותנו, אליעזר. קשת: יצחק

 ברחוב לוטם יש שני מתחמי גנים, זה המתחם היותר מערבי.  אליעזר דיין:

 סליחה? ת:דובר

יש שם, אפשר לראות את זה פה  ,זה מתחם הגנים של לוטם, זה מתחם אליעזר דיין:

 בתמונה. 

 )מדברים יחד(

 דו.זה רחוב לוטם, פה יש גני ילדים בשטח הריק שלי אליעזר דיין:

 לוטם?-אהה, זה רחוב לוטם עידית ינטוב:

 על רחוב לוטם, אליעזר דיין:

 )מדברים יחד(

 ,סביון, לא-לא לוטם עידית ינטוב:
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 ,לא, לא. על רחוב לוטם, ממש אליעזר דיין:

 על רחוב לוטם, צמוד לגנים? עידית ינטוב:

 צמוד לגנים. אליעזר דיין:

 שכבר קיימים? עידית ינטוב:

, כרגע אנחנו 2-ו 1שכבר קיימים וכבר בנויים. יש שם שני שטחים,  אליעזר דיין:

 .2-מדברים על השטח העליון יותר של ה

 הבנתי. עידית ינטוב:

טוב. אני מבקש ממליאת המועצה לאשר, מעלה את זה להצבעה.  יצחק קשת:

בסדר, מאושר פה אחד. המליאה מתבקשת לאשר הקצאת קרקע ללא 

קשרות של עיריית חריש בחוזה למתן תמורה להקמת בית כנסת והת

 מה זה, בדי? ,זכות שימוש לעמותה

 רון".הא"בדי  :שני גרינברג

 אהרון כהן או הארון? רון". אהרון?הא"בדי  יצחק קשת:

 .הארוןאהרון.  לא, לא :שני גרינברג

מ"ר גינה,  34-מ"ר, כ 220-בשטח של כ 808. במגרש או קיירון, הא יצחק קשת:

 בשכונת הפרחים. בסדר. מיקום, אליעזר? 9250בגוש  97הידוע כחלקה 

 ,1זה אותו אחד בדיוק, רק השטח שמתחת, מספר  אליעזר דיין:

 .או קיי יצחק קשת:

 ,רון זההא :דובר

 כן. אליעזר דיין:

 אני מבקש ממליאת המועצה לאשר, מעלה את זה להצבעה. בעד: יצחק קשת:

 שלמה קליין. אתם?אנוכי, יצחק קשת, יוחאי פרג'י, שלמה פרץ ו

 נגד. :שני גרינברג

 נגד. :פרח קוזחי
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 ?,פרח קוזחי, גיל פישר, שני גרינברג ו מתנגדים: יצחק קשת:

 עידית ינטוב. עידית ינטוב:

 עידית ינטוב. פעם ראשונה שזה קרה לנו. אז מה זה, רגע. יש לנו, יצחק קשת:

 יש לנו תיקו. :דובר

 בעד, 4 יצחק קשת:

 ם.תכף עוד פע ת:דובר

 נגד. תיקו, 4 יצחק קשת:

 מה זה אומר? :דובר

 מה זה אומר? יצחק קשת:

 שזה לא עובר. ת:דובר

 כרגע זה לא עובר, צריך להעלות את זה למליאה הבאה. ד אורון משה: "עו

 זה צריך להיות אישור של רוב כדי לעבור, ד שירן:"עו

 מי זאת? :דובר

 זו העורכת דין, ת:דובר

 )מדברים יחד(

 טוב. ת:יצחק קש

 כרגע זה לא עובר, להעלות למליאה הבאה. ד אורון משה: "עו

באה. הצבעה הההקצאה לא עברה. אני עובר ל ,, אז האישוראו קיי יצחק קשת:

המליאה מתבקשת לאשר הקצאת מבנה בתמורה סמלית והתקשרות 

של עיריית חריש בחוזה למתן זכות שימוש לעמותה "ראשית תבואתו" 

ברחוב  9073בגוש  7מ"ר, הידוע כחלקה  270-ל כבשטח ש 280במגרש 

מעלה  -, בשכונת החורש. אני מבקש ממליאת המועצה לאשר 57גפן 

אנוכי, יצחק קשת, יוחאי פרג'י, שלמה פרץ ושלמה  להצבעה. בעד:

 קליין. מתנגדים,
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 מתנגדים. :פרח קוזחי

 ?,פרח קוזחי, גיל פישר, שני גרינברג ו יצחק קשת:

 ידית ינטוב,ע עידית ינטוב:

עידית ינטוב. ההצעה לא אושרה, ואני עובר לבקשה הבאה. המליאה  יצחק קשת:

מתבקשת לאשר הקצאת מבנה בתמורה סמלית והתקשרות של עיריית 

חריש בחוזה למתן זכות שימוש לעמותה "קהילת לב חריש" במגרש 

ברחוב שוהם  9070בגוש  18מ"ר, הידוע כחלקה  183-ובשטח של כ 284

מעלה  -כונת אבני החן. אני מבקש ממליאת המועצה לאשר בש 82

להצבעה. בעד: אנוכי, יצחק קשת, יוחאי פרג'י, שלמה פרץ ושלמה 

קליין. מתנגדים: פרח קוזחי, גיל פישר, שני גרינברג ועידית ינטוב. 

 הבקשה לא אושרה, היא נדחתה. אני עובר לבקשה הבאה. 

סמלית והתקשרות  המליאה מתבקשת לאשר הקצאת מבנה בתמורה

של עיריית חריש למתן זכות שימוש לעמותה "קהילת אבני החושן" 

ברחוב  9071בגוש  14מ"ר הידוע כחלקה  270-, בשטח של כ247במגרש 

 -, בשכונת אבני החן. אני מבקש ממליאת המועצה לאשר 15ספיר 

 מעלה להצבעה. מאושר פה אחד. 

לית והתקשרות המליאה מתבקשת לאשר הקצאת מבנה בתמורה סמ

של עיריית חריש בחוזה למתן זכות שימוש לעמותה "דרכי אבות" 

ברחוב  9072בגוש  18מ"ר הידוע כחלקה  258-, בשטח של כ272במגרש 

מעלה  -, בשכונת החורש. אני מבקש ממליאת המועצה לאשר 5אתרוג 

 להצבעה. בסדר? מאושר?

 כן, כן. :דובר

 ,התייחס? למהפה אחד. טוב, אתם רוצים ל יצחק קשת:

 כן. שני גרינברג:

 למה הצבעתם נגד? יצחק קשת:
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 כן, אני אשמח. שני גרינברג:

 אני חייב להגיד, זה רגע היסטורי. יצחק קשת:

 למליאה הספציפית הזאת. שני גרינברג:

מתחילת הקדנציה שלא היה החלטה שלא אושרה. לא תמיד זה  ,שלא יצחק קשת:

שלא אושרה. בסדר, אז אני בכל  היה פה אחד, אבל לא הייתה החלטה

 זאת מתייחס לזה.

טוב. אז באמת מעולם לא התנגדנו להצעה של בתי כנסת ולא התנגדנו  שני גרינברג:

לבנייה של מקוואות ואף פעם לא הייתה פה איזושהי אג'נדה, חס 

וחלילה, של פגיעה בציבור הדתי, אבל מבחינתנו כשנחצים קווים 

התייחס לזה. והקו האדום שנחצה כאן אדומים אז אנחנו נדרשים ל

הוא שברגע שיש רבנים שרואים את עצמם כאילו הם רשאים להתנגד 

למתן הצרכים של הציבור החילוני, אז הם קצת מאבדים את הזכות 

-לדרוש עבור עצמם. זה המצב. המועצה שלנו היא מחולקת בדיוק חצי

ורך, אבל חצי, היא מאפשרת בעצם לכולם את ה"חיה ותן לחיות" המב

זה קיצוניות, זה לא "חיה ותן לחיות". ואני מבחינתי לא רוצה לתת 

הקצאה לקהילה שלא באה לחיות חיים משותפים, אין לי שום צורך 

בקהילה כזאת כאן, מצידי שתמצא לה מקום אחר איפה שהקיצוניות 

 גרה, שהם ילכו לשם. ואני, כל החברים פה מסכימים איתי בעניין הזה.

 ממני. חוץ :קלייןשלמה 

ההתייחסות לכל החברים שהצביעו נגד, לא אתם כמובן. כמובן שאני  שני גרינברג:

מתייחסת למכתב הרבנים שבעצם קראו בקריאה מפורשת לעיריית 

מעבר לעובדה  -חריש להימנע מלאפשר פתיחה של קאנטרי בשבת 

שזאת פשוט הזיה, כי אין מקום שהוא לא חרדי שבו לא פותחים את 

וני לצאת ולבלות כפי שהוא לת כדי לצאת לציבור החיהבריכות בשב

רואה לנכון בשבת. כל אחד שיעשה את השבת שלו איך שהוא רוצה, 
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והעירייה הזאת צריכה לאפשר את זה לכולם, כל אחד לפי דרכו. אין 

שום טעם לנסות בכיפופי ידיים להכריח אנשים להיות מי שהם לא. אז 

איזה דבר כזה שנקרא "חובת  העירייה יצאה במכרז ואמרו לי שיש

המחאה", שאתה צריך למחות על זה שעושים חילול שבת. אז בסדר, 

אז תמחו, ומחו כבר כמה וכמה פעמים, אבל למה לכוון ישירות 

לעירייה שהתפקיד שלה הוא בדיוק לעשות את כל העניין הזה של 

האיזונים בין התושבים? מבחינתי, בדרך שבה הנושא הזה נוסח, באופן 

זה מהלך פוליטי. ואני  -שבו זה פורסם, זה בכלל לא מהלך אמוני 

אומרת בהקשר הזה לכל הרבנים שמובילים את המהלכים האלה, 

שהם מהלכים שבעיניי מכוערים ומפריעים לנו כנבחרי הציבור לעשות 

את העבודה שלנו עבור הציבור, שמוטב שרבנים יישארו רבנים 

 ופוליטיקאים, פוליטיקאים. זהו.

 טוב, אני רוצה להתייחס. שלמה קליין:

 כן? יצחק קשת:

 גם אני. שלמה פרץ:

נאמרו פה מילים חריפות ואני רוצה לציין שאני, מאוד  ,קודם כל אני שלמה קליין:

לא מקובלות עליי האמירות החריפות נגד הרבנים. זה דבר אחד. 

 תסלחי לי, שני, אבל,

 אני אגיד לך שגם עלינו לא. שני גרינברג:

כאילו זה מאוד מצער אותי.  ,אז בסדר. זה דבר אחד. דבר שני, מאוד שלמה קליין:

כאילו, אני אומר את זה, פעם ראשונה שאנחנו מגיעים לסיטואציה 

הזאת שהיא מאוד לא נוחה והיא מאוד לא נעימה, כי בסוף, בסוף 

בסוף, אנחנו רוצים פה לתת את המענה ואני לא חושב שהנושא של בתי 

נושא ששנוי במחלוקת. ואני מאמין שהרבנים רצו, אני  כנסת זה

לתת את הדגש שלהם לקדושת השבת וזה היה  ,מקווה, אני רוצה



     ד.נ.                                                                                                                                  08882
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

26 

לכל  -הכוונה שלהם במכתב, וצריך לזכור שזה פוגע בסוף בקהילות 

כבוד רב כזה יש קהילה גדולה. וזהו, אין לי אלא להצטער, ובעזרת 

באות להגיע להסכמות ולחסוך השם, אני מקווה שאנחנו נדע בפעמים ה

 מאיתנו את המצבים הלא נעימים האלה.

בגלל שלכל רב כזה יש קהילה גדולה, אז כמו שאני אמרתי, ישכילו  עידית ינטוב:

הרבנים לשים את הצרכים של הקהילות שלהם ולא רק שלהם, על סדר 

 העדיפויות. על רוב סדר העדיפויות.

תך, ולהתייחס למה שאתה אמרת, שאני בא אני רק רוצה להגיב ברשו פרח קוזחי:

הוא  -ממקום שבו כשבן אדם רוצה לכבד, בן אדם נוטה לקבל כבוד 

צריך לכבד בחזרה. אני בן אדם שמכבד את כולם, אבל ברגע שיוצאת 

 50אמירה כזאת ובעצם שומטים ומבטלים את הדרך חיים של רוב, של 

לא, זה  -ל הרבנים מהתושבים כי רוצים שכולם יחיו לפי הדרך ש אחוז

לא עובד ככה. והתפקיד שלנו כנציגי הציבור שיושבים כאן בשולחן הוא 

 לדאוג לכל הקהילות, זה מה שאנחנו עושים בשנים האחרונות,

 עם זה אני מסכים איתך. שלמה קליין:

 )מדברים יחד( 

לצערי המכתב שהם הוציאו לא מכבד את כולם, ולכן האמירה שלנו  פרח קוזחי:

מי שלא יכבד, אנחנו לא  -התבטאה פה בצורה מאוד מאוד ברורה היום 

 נוכל לכבד אותו. תודה.

טוב, אני רוצה לומר גם כמה מילים בנושא הזה. קודם כל אני רוצה  שלמה פרץ:

לברך את אלה שברוך השם, כן זכו בהקצאות, נתחיל עם הדברים 

 ,הטובים, שבעזרת השם יזכו להקים

 אמן. ת:דובר

אני גם מצטרף לדברים של שלמה בנושא של אם יש פה איזה פגיעה נגד  שלמה פרץ:

רבנים, בסופו של דבר הם הביעו את המחאה שלהם על כבוד השבת 
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ספציפית, וזה לא שהקאנטרי הגיע לפתח ישיבת המליאה ואישרנו אם 

הוא יהיה פתוח בשבת או לא יהיה פתוח בשבת, הוא לא הגיע לישיבת 

זה היה צריך להימדד באותה מידה כמו מליאה בסופו של דבר. 

שנמדדים שאר הדברים. אני חושב שיש פה אי שוויון בדבר הזה כי זה 

לא דבר שהגיע לישיבת מליאה, והבתי כנסת כן הגיע לישיבת מליאה כי 

זה מה שהחוק מחייב, ואני לא חושב שצריך להעניש את הקהילות באי 

ילה מחה בנושא מתן פתרון איפה להתפלל בשבת בגלל שרב הקה

זכותו למחות בנושא השבת, ואני מצטער על זה שהגענו  -השבת 

 למקום הזה.

והיו פה בבנייה והם מוכנים  2016הבתי כנסת שהיו פה כשאכלסנו את  עידית ינטוב:

 הם הגיעו לישיבת המליאה? לישיבות המליאה? ,כבר

 עכשיו. :דובר

 עכשיו, :דובר

 עכשיו הם מגיעים,  שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

הם היו מה שנקרא "בר רשות", כאילו שנותנים להם השכרה לשלוש  שני גרינברג:

 שנים,

 בשכירות, :דובר

 היום, היום הצבענו על זה, :דובר

 ועכשיו בעצם את מאפשרת להם, שני גרינברג:

 על חלקם, :דובר

 ,לקבל את שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

 תה אותם מבלי שנאשר או לא נאשר.אבל שוב, הממשלה בנ עידית ינטוב:

 אגב, למיטב ידיעתי, שלומי צדרבוים:
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 ,לא, אבל עכשיו מקצים :דובר

 , T.O.Bבהקשר של  שלומי צדרבוים:

 )מדברים יחד(

בסופו של דבר יאושר במליאה. זאת אומרת,  T.O.B-אז גם הקאנטרי ב שלומי צדרבוים:

 אורון או, ,שבברגע שיהיה מציע במכרז הספציפי הזה, אני לא חו

 )מדברים יחד(

 צריך להקצות גם אותו, ת:דובר

 זה בוועדת מכרזים או במליאת המועצה. T.O.B-ו שלומי צדרבוים:

אני חושב שהרמת לי פה קצת להנחתה ואני חושב שאני אתייחס רגע  יצחק קשת:

לדבר הזה, למרות שלא התכוונתי להתייחס לזה. זה בדיוק הנקודה 

ם את העגלה לפני הסוסים. זאת אומרת, אני שהרבה פעמים רותמי

אני, אין  ,מבין שיש חשש כזה או אחר, אני מבין את הכאב, בסדר? גם

לי ספק פה, כולל, אני מדבר רגע לנציגים הדתיים, אף אחד לא שמח 

אף אחד לא שמח  -מזה שיש קאנטרי, אם וכאשר ייפתח בשבת 

 מהנקודה הזאת. זה לא איזה משהו,

 "אם"? למה אמרת: "אם"? למה אמרת: שני גרינברג:

 שנייה, שנייה רגע. כי בסוף הדבר יש תהליך. יצחק קשת:

 יש תהליך והכול בסדר, שני גרינברג:

 ,זה לא, זה יצחק קשת:

 ואנחנו מכוונים למשהו מסוים. שני גרינברג:

מליאה. הוא צריך לעבור תהליך,  ,לא, בסוף צריך להיבחר וצריך לעבור יצחק קשת:

זאת אומרת, על הצד שכן, אבל בסופו של דבר זה תהליך,  ,לאזה 

והדבר הזה עוד לא קרה. אז איך אתה כל כך רץ מהר לרתום ולהתלונן 

ולעשות, עוד שלפני רגע שלומי אמר במפורש: 'זה לא הגיע למליאה 

מה כל כך מהר רצים לעשות את הדבר  ,בכלל עוד לאישור'. מה אתם
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הליך, צריך שיהיה מציעים, צריך שיהיה הזה? יש פה מכרז, יש פה ת

טוב, לא הכי הכי, לפחות  ,מישהו שיגיש, ולכן לי מרגיש שיש פה קצת

מי שהוביל את זה, רצון נקי לטובת העניין הזה, ולכן אנחנו נוגעים פה 

בנושאים שכואבים. בסופו של דבר, יש פה עיר משותפת, ציבור שחי פה 

ר את הסוגייה הזאת, כולל הרבנים, ביחד. אני מזכיר לכולם, עברנו כב

מירב הרבנים שחתמו שם היו שותפים להחלטה של חוק השבת. ובתוך 

החוק שעשינו פה הסדר בשבת, היה את הנושא של תרבות ופנאי, וחלק 

גם על הנושא של הבריכה. זה לא משהו חדש, זה  דובר -מהדבר הזה 

לטה, כולל לא שקם פה משהו חדש, זה היה בתוך ההסכם, בתוך ההח

מה שקיבלנו בהיתר מגדולי הדור, מה שהעלינו בזמנו לרב בעדני. והיו 

שותפים כל הרבנים, כרוב רובם של הרבנים של חריש, שעלו ביחד 

אמר לנו מפורש מה לעשות, חלק מהעניין זה היה  -איתנו לרב בעדני 

הדבר הזה. זאת אומרת, זה לא איזה משהו שעכשיו מעבר לזה, קם 

אותו נדבך, זה נכלל באותו עניין, אין פה איזה משהו שפתאום חדש. זה 

התעוררנו לדבר הזה, וצר לי, חבל שעכשיו כל פעם מעוררים את הדבר. 

אני מבין את הכאב. כן, בסדר, זה יישמע קצת מוזר, ממקום אחר, אני 

מבין. אבל בסופו של דבר, יש פה החלטה ואני חייב להגיד, זה החלטה 

ה אמיצה שאנחנו חיים ביחד. אנחנו בסופו של דבר אמיצה, זה החלט

זה לא עיר רק דתית וזה לא עיר רק  ,בחרנו לחיות פה ביחד. זה, אין פה

כל אחד מהכיוון שלו. אני באמונה שלי  -חילונית, יש לזה משמעויות 

מאמין שאם כואב לך משהו אז תעשה פעולות אמיתיות בתפילה 

שום צורה של  ,ל כפייה. אנחנו לאובקירוב ובדרכי נועם, ולא בדרך ש

כפייה במרחב הציבורי, כל אחד יכול לחיות את החיים שלו בעצמו, 

ובסופו של דבר אנחנו חיים פה ביחד וזה חלק מהיופי של חריש, 

שכולנו פה חיים ביחד עם כל המשמעויות בכך. זה בסדר. אני אגיד עוד 

תה. בסדר? יש נקודה, אתם יודעים מה, אפילו שלא חשבתי להגיד או
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נקודה שבן אדם, מה שנקרא הוא הולך בצדקות שלו, הוא הולך 

בעבודת השם שלו והוא הולך איתה עד הסוף, ויש נקודה שבן אדם 

מחליט שהוא הופך להיות כללי, הוא הופך להיות ציבורי. אז קל מאוד 

שבן אדם חי את החיים הפרטיים שלו, שהוא ילך איתם עד הסוף, אבל 

דם נכנס לתוך ההובלה של ציבור היא משמעות אחרת ברגע שבן א

לחלוטין, והוא צריך לקחת בחשבון את הכללות של עם ישראל והוא 

צריך לקחת בחשבון, אנחנו, לצורך העניין, קוראים לנו פוליטיקאים 

בלשון גנאי, שאנחנו מתלכלכים הרבה פעמים בכל מיני מקומות שלא 

פוליטיקה, קוראים  ,מקומות שלנעים לנו, ואנחנו מגיעים לכל מיני 

לזה "עולם הפשרות". אבל אנחנו לטובת הכלל ובסופו של דבר, איך 

רק במליאה הזאת  ,ומקבלים עאומרים, זה כיף, כיף מאוד לשבת ביצי

אישרנו בתי כנסיות, אנחנו מאשרים מקוואות, מאשרים אלף ואחד 

אתה  -דברים למען הקודש. בדברים האלה, כשמקבלים, אין בעיה 

'איזה יופי, זה למען הקדושה וכדומה'. אבל  שמח, כן, אתה אומר:

כשדברים שהם פחות, אז פתאום אתה מתנער ואתה נגד. אז זה קל 

מאוד ללכת בזה רק על הצד החיובי, אבל איך אתה מתמודד עם כל 

מי דואג בסופו של דבר שכל הדברים האלה יהיו  ,השאר? מי מביא

ו שותפים, יש לנו פה שותפים, אנחנו בעיר? בסופו של דבר אנחנ

במסגרת, וזה היה דוגמה מאוד נפלאה, מה שראינו פה בתוך בתי 

כנסיות. כשאנחנו עושים למען הכלל ודברים שכל ציבור יקבל את מה 

שהוא צריך לקבל, אז הרבה פעמים אנחנו הולכים עם הפשרות למען 

לם ירוויחו. אז הציבור, שכולם יקבלו את הדבר הזה ובסופו של דבר כו

זה קל מאוד לשבת בצד ושאתה מקבל אז הכול טוב ויפה, ופתאום 

אז מה אני אגיד, מאוד מאוד קל להיות  ,כשלא מתאים לך אז אתה

צדיק במקום הזה. אבל אנחנו, אני אומר לכם בצורה הכי פשוטה שיש, 

מקריבים את עצמנו הרבה פעמים למען הציבור. כן, ברמה האישית, 
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אומר לכם את זה, הכי הכי קל לי, ואני אומר, זה לא קל.  אני ,ברמה

קל, הכי קל לבן אדם לשבת, לא להיכנס, לכאורה לא להתלכלך, לא 

הוא צדיק, הוא עושה רק מה שזה, אבל  -להיכנס לשרת את הציבור 

אנחנו עושים את זה בטוב היותר גדול וזאת הראייה שלנו. אני אומר 

עם כל זה שאני רוצה שיהיה פה עיר לכם, זה לא קל, שלא תחשבו. 

ויהיה פה למען כולם, אני לא חוזר בי משום דבר, אבל תדעו לכם שזה 

לא קל, ואני אומר לכם את זה מכל הלב והקושי. אנחנו דואגים 

שתהיה פה עיר משותפת שהיא פה למען כלל הציבורים, כל ציבור יקבל 

השני. ואני אגיד  את מה שמגיע לו, הוא לא צריך לבוא אחד על חשבון

אני  ,לכם עוד משהו, שזאת האמירה החד משמעית שלנו, ותשאלו

שמעתי את זה אלף ואחד פעמים. אומרים: 'אתה רוצה לרצות את 

תרוויח  -כולם, בסוף אתה תפסיד את כולם'. תמיד תתפוס צד ותרוויח 

את אלה או תתפוס ככה או תתפוס ככה. ואני אומר באמירה חד 

א פועל בשיטה הזאת, אנחנו פועלים בשיטה הכי משמעית, אני ל

ברורה, שאנחנו דואגים לכלל הציבורים. כן, אנחנו רוצים לרצות גם 

את אלה וגם את אלה. אנחנו רוצים שלאלה יהיה הכול ושלאלה יהיה 

הכול, ואני יודע איך משלמים על זה מחירים, אני יודע את זה. אבל 

שאנחנו מאמינים בו, חריש עיר  בסופו של דבר זה החזון שלנו, זה מה

תפעל בדרך  ,לכולם וכולנו נחיה פה ביחד בשלום, באהבה, באחווה

האמונית שלך, לא בדרך של כפייה. אנחנו לא מאמינים בשום דרך של 

כפייה בשום צדק, לא בכפייה חילונית ולא כפייה דתית. אני חושב 

עושים,  שכולנו שותפים בתוך התהליך הזה, לא קל לנו אבל אנחנו

גם הצד  ,שלא תחשבו, מה, למה קל להם לשבת, כל ,עושים את כל

החילוני, קל לו מאוד לאשר את כל הדברים של הבתי כנסיות 

והמקוואות וכל התלמודי תורה? גם להם, הם מסתכלים בהסתכלות 

זה לא קל לאף  ,שלהם, ואותו דבר בצד השני, צריכים לאשר את הדבר
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על הטוב היותר גדול למען כלל הציבור, אחד, אבל אנחנו מסתכלים 

וזה מה שאנחנו עושים. ואני מקווה שבעזרת השם גם הציבור יידע 

להכיר את ההקרבה שלנו למענו, בתוך כל מה שאנחנו עושים. זהו, לא 

תכננתי, באמת שלא תכננתי לדבר בעניין הזה. טוב, אני עובר לנושא 

 הבא.

 ונה היא במיוחד הייתה חשובה.מאוד חשוב, יצחק. האמירה האחר :גרינברג ניש

 .או קיי יצחק קשת:

 מאוד חשוב. :גרינברג ניש

 

 אישור עבודה נוספת - 4סעיף 

אישור ליפתח הגזבר. אה, סליחה. כן,  -אני עובר לנושא פקיד גבייה  יצחק קשת:

אישור עבודה נוספת למספר עובדים, בסדר? בעיקרון ההגדרה קובעת 

ד בעבודה נוספת, בסדר? אם הוא שמי שהוא עובד עירייה אסור לו לעבו

צריך לעשות עבודה נוספת, צריך לאשר לו את זה באישור מיוחד. 

האישור המיוחד הזה למעשה נמצא עכשיו, אנחנו צריכים לאשר את 

זה. כל אחד יש לו סיבה, הוא צריך לנמק את הסיבות, ואני רוצה 

 למה אנחנו מאשרים לעובד כזה או אחר -שבאמת נתייחס לדברים 

לעבוד בעבודה נוספת. יש פה בעיקר עובדים מהאגף לשירותים 

 חברתיים. שלמה פלד איתנו?

 שלמה אולי לא נמצא, אבל אני יכולה להסביר את זה. גלית אבישי כהן: 

 ,מצביעים על כל אחד ואחד :ד אורון משה"עו

 גלית? יצחק קשת:

 כן, אני איתכם, גלית אבישי כהן: 

 בבקשה, יצחק קשת:

 אתם שומעים? גלית אבישי כהן: 
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 כן, שומעים. יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 ,הגישו לנו עובדים סוציאליים משהו שזה מאוד נהוג, לבצע הדרכות גלית אבישי כהן: 

 )מדברים יחד(

 בבקשה, שלמה. גלית אבישי כהן: 

 רק שנייה אחת. :פלדשלמה 

 )מדברים יחד(

 בסדר? שומעים? :פלדשלמה 

 כן. ת:דובר

 כן. יצחק קשת:

 שומעים. ת אבישי כהן: גלי

זה דבר נהוג לעשות מה שנקרא סטאז' לסטודנטים, מקומות  ,יש :פלדשלמה 

של סטודנטים, כל אחת מקבלת  ,להכשרה מעשית בתוך המחלקה שהם

סטודנט אחת. יש לנו כאלה שכבר בפנים כמה שנים, יש כאלה שעושים 

ה תוך הדרכ/קורסי הדרכה ותוך כדי הקורס הם גם עושים את הסטאז'

כדי, זה דבר מקובל. יש לזה כמובן את העניין של סטודנט שגם מוכשר, 

גם כאילו דאגה לדור העתיד, וגם חלק של עבודה מעשית שעוזרת לנו 

 זהו מבחינתי. ,לתת מענה לעוד משפחות ועוד

רק להוסיף שהשנה הייתה לנו סטודנטית בשם תמר שעברה אצלנו  גלית אבישי כהן: 

להיקלט בתוך עבודה בעירייה. העובדים  הדרכה והולכת גם

הסוציאליים הם אוכלוסייה שמאוד קשה להעסיק אותה ולגייס אותה, 

גם בגלל השכר וגם בגלל הרבה פעמים שהם הולכים לשוק תעסוקה 

אחר, וזו גם הזדמנות מבחינתנו בגלל אופן הגידול והאינטנסיביות של 

אותם בתוך הארגון העבודה, כבר להתחיל איתם את העבודה ולהשאיר 

 שלנו.
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כל עו"ס  ,הם בשנה ב', או בפרויקטים קהילתיים או ,נכון. אני מוסיף שלמה פרץ:

אנשים, מקרים או משפחות, שזה עזרה גדולה  8-ל 7גם מקבל בין 

למחלקה מבחינת ההיקף. יהיו בהמשך עוד כאלה שייצאו בשנה הבאה 

  ,ם כיוםלקורס הדרכה, ואנחנו מדברים על כאלה שהם מדריכי

. אז בואו נאשר רגע את העובדים הסוציאליים ואחרי זה נשמע או קיי יצחק קשת:

 את,

 רגע, אני רק אומר דבר אחד. ד אורון משה: "עו

 כן? יצחק קשת:

חוץ, -קבענו שלושה עקרונות יסוד לכל מי שמגיש את הבקשות לעבודת ד אורון משה: "עו

שיש כאן עובדים  - 1ד". העיקרון יסוד הראשון זה "ערך מוסף לתפקי

סוציאליים שהם מרצים באוניברסיטה ומלמדים סטודנטים, יש לזה 

העיקרון יסוד  - 2ערך מוסף לעובדים הסוציאליים בעירייה, וזה אחד. 

השני זה איזושהי עבודה ערכית שיש בה ערך מוסף ערכי, אתם בהמשך 

ניין שלו תראו. והדבר השלישי זה מצב כלכלי מיוחד, שצריך להגיש בע

 מסמכים שמתעדים ומוכיחים את המצב הכלכלי.

 אנחנו מאשרים עבודה ספציפית או שאנחנו מאשרים, גיל פישר:

לא, כי בעבר פסלנו עובדת סוציאלית אחת. נכון, גם כאן יש עובדים  ד אורון משה: "עו

סוציאליים שלא עובדים בעבודת, מה שנקרא סטודנטיאלית אקדמית, 

 . הומלץ רק,ועליהם לא המלצנו

 )מדברים יחד( 

 לאו דווקא בגלל שזה פוגע בעבודה שלהם? :דובר

 העבודה הנוספת לא פוגעת בעבודה. ד אורון משה: "עו

 ,זה בכל מקרה, זה אחד התנאים הכי :פלדשלמה 

זה גם בחוק. העבודה הנוספת  -בכל מקרה, התנאי, לא רק שזה תנאי  ד אורון משה: "עו

 היא לא על שעות העבודה,
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 לא בשעות העבודה בשום אופן. :פלדלמה ש

היא לא על שעות העבודה והיא לא במסגרת העבודה והוא מתעסק בה  ד אורון משה: "עו

 אך ורק בזמן הפנוי והחופשי שלו, מעבר לשעות העבודה.

אז למה לכאלה שירוויחו עוד כסף, לעובדים סוציאליים שלא  י:'יוחאי פרג

 מרוויחים נניח מספיק,

 זה החוק בפקודת העיריות. ון משה: ד אור"עו

 לא, י:'יוחאי פרג

 )מדברים יחד(

 לא. י:'יוחאי פרג

 מה? ד אורון משה: "עו

 אנחנו יכולים לאשר להם, בגלל זה הם מגישים בקשה. י:'יוחאי פרג

נכון, אתה יכול לאשר להם, אבל אתה יכול להגיע כאן לאיזשהו מדרון  ד אורון משה: "עו

הרי אתה תפתח את זה לכולם, יהיה  ,את מרביתחלקלק שאתה תמצא 

לך כאן מצב שעובדי עירייה יעבדו בעבודות נוספות ולא בטוח כמה הם 

 יהיו בתוך עבודתם כעובדי עירייה.

 אני, ת:דובר

אלה שלושת  -לכן עיריות קבעו, רשויות קבעו איזשהם עקרונות יסוד  ד אורון משה: "עו

 חוץ.-את העבודת העקרונות יסוד שנקבעו בשביל לאשר

 מי קבע את העקרונות? י:'יוחאי פרג

 מה? לא הבנתי. ד אורון משה: "עו

 מי קבע את העקרונות? י:'יוחאי פרג

 משרד הפנים, חקיקה, המציאות. ד אורון משה: "עו

 ,המציאות ת:דובר

 )מדברים יחד(
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 אני רק רוצה, פרח קוזחי:

 המציאות זה המצב הכלכלי. ד אורון משה: "עו

 אני רק, קוזחי:פרח 

אנשים שהם במצב כלכלי מאוד מאוד  ,שיש כאן אנשים שבמצב כלכלי ד אורון משה: "עו

 קיצוני.

 אני חייבת להגיד שעובדים סוציאליים גם ככה מרוויחים לא כזה גבוה, פרח קוזחי:

 )מדברים יחד(

ה ואני כן רוצה להגיד לכם שאני עברתי על כל השמות ואני באמת מקוו פרח קוזחי:

מאוד שכולנו נאשר את זה, ואלה אנשים שהם עובדים מדהימים והם 

 עושים פה,

 ,את לא ראית, אבל יש פה כאלה שמראש י:'יוחאי פרג

 ,הם עושים פה עבודת פרח קוזחי:

 )מדברים יחד(

 זה לא משנה. אני כן חושבת שאם עובד, פרח קוזחי:

 שעתיים בשבוע.-זה שעה :דובר

את, ובמיוחד מי שאני כן רואה כאן, ואני חייבת להגיד מגיש בקשה כז פרח קוזחי:

שהעובדים הסוציאליים פה עושים עבודה מדהימה ויש עליהם עומס 

זאת אומרת, הם באמת  ,מאוד גדול והם באמת הרבה מעבר למה

עובדים פה מאוד מאוד קשה ואני לפחות חושבת שזה מאוד חשוב 

שמאוד יתרום להם גם לפי מה שמעודכן לנו כאן, זה משהו  ,ושזה גם

 לעבודה,

 )מדברים יחד(

 אבל יש כאן כאלה שלא מאשרים. שני גרינברג:

מצד אחד אני מאוד מסכים עם פרח. מצד שני, אני בא ואומר שזה  גיל פישר:

 אחד התפקידים,
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 אני חייב להגיד שיש כאלה שלא מאשרים מראש, יצחק קשת:

 ,יש כאלה שני גרינברג:

 ם בכלל לישיבה.הם לא מגיעי יצחק קשת:

 ,בסדר. מי שכן מגיע אלינו פרח קוזחי:

 מה שמגיע זה אחרי שהצוות המקצועי, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

לא, חייבים להעלות את זה לפה, פשוט יש כאלה שממליצים לאשר ויש  שני גרינברג:

 כאלה שלא ממליצים לאשר, על פי ההמלצות של הצוות המקצועי,

 גם את מה שלא אושר? אז מעלים י:'יוחאי פרג

 חייב להעלות את כולם. נכון? שני גרינברג:

 מה זה? ד אורון משה: "עו

 הוא אומר שלא. י:'יוחאי פרג

 אני לא חושב. יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 לא הבנתי. שני גרינברג:

 מה שלא מאושר לא מעלים? י:'יוחאי פרג

 ,זה לא יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 עדה המקצועית זה ועדה מקצועית,הוו ד אורון משה: "עו

אז אנחנו רק מאשרים את ההמלצות של הוועדה המקצועית ובתוך  שני גרינברג:

 ההמלצות האלה יש כאלה שלא אושרו?

 בוודאי. יצחק קשת:

 זה אומר שלא מעלים אותם, י:'יוחאי פרג

 אותם לא מעלים. ד אורון משה: "עו
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 לא מעלים את אלה שלא אושרו, :נברגגרישני 

 מעלים רק את מה שאושר. אורון משה: ד "עו

 הבנתי. שני גרינברג:

 נכון. שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

והם צריכים לעבור גם כן את הוועדה המקצועית, אם הם לא עברו את  יצחק קשת:

 הוועדה המקצועית אז הם לא מגיעים לכאן. 

 דה.אני רואה שאנחנו באמת מאשרים לעבודה ספציפית ולא לכל עבו גיל פישר:

 כן, כן, זה עבודה ספציפית, הם צריכים לציין בדיוק מה הם עושים. ד אורון משה: "עו

 בסדר. גיל פישר:

זה מביא לנו גם  ,וזה לא בשביל שכר, וזה גם ישרת אותנו כי יש פה יצחק קשת:

עובדים, עובדי המשך מה שנקרא, שהם מאוד מתרשמים מחריש וגם 

באמת זכינו באנשים ממש מצוינים  נפגשנו עם כמה, יש לנו כמה כאלה.

 בזכות העבודה הזאת.

מערכת  -זה מקובל כמעט בכל מקום  ,גם זה מקובל מאוד בכל שלמה פרץ:

הבריאות מכשירה, בכל מקום מכשירים את דור העתיד, זה חלק 

 מהמחויבות שלנו.

 המחויבות זה לדאוג לפה. י:'יוחאי פרג

עזרן ליאורה, מימון  רגע את השמות: כן. טוב. אז בואו אנחנו נאשר יצחק קשת:

 מעיין, גזית אורלי. יש עוד מישהו מהעובדים?

 אחד אחד. :ד אורון משה"עו

 אחד אחד צריך. י:'יוחאי פרג

 אה, אחד אחד? יצחק קשת:

 כן. :ד אורון משה"עו
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אז אני מבקש ממליאת המועצה לאשר עבודה נוספת לעובדות הבאות  יצחק קשת:

ר לעבודה נוספת מיום בהתאם לסיבות שהוצגו בפרוטוקול ועדת הית

 שהועבר לחברי המליאה. אני מתחיל בשם הראשון: 04.07.2022-ה

 מעלה להצבעה. מאושר פה אחד.  -עזרן ליאורה 

 אנחנו מאשרים בכפוף למה שרשום בסעיף שאנחנו קובעים? י:'יוחאי פרג

מעלה להצבעה. מאושר פה אחד.  -כן. בכפוף למה שנאמר. מימון מעיין  יצחק קשת:

מעלה להצבעה. מאושר פה אחד. עכשיו לגבי השמות כהן  -לי גזית אור

 רעות,

 לא, לא. היא גם. :דובר

 ,היא גם ת:דובר

 )מדברים יחד(

 ,לא, לא, לא. רגע. זה אחד, זה העובדים הסוציאליים. עכשיו זה מה ד אורון משה: "עו

 חבר'ה, אני מסיים ויורד. :פלדשלמה 

 אתה יכול לרדת. יצחק קשת:

 ים יחד()מדבר

 תודה רבה לכולם, :פלדשלמה 

 תודה, ת:דובר

 כל טוב, ערב טוב, :פלדשלמה 

זה עיקרון יסוד שלהם, מה שנקרא עבודה שהיא ערכית. שימו לב,  ד אורון משה: "עו

 תקראו מה היא מתכוונת לעסוק.

 מי מסביר לגבי שני השמות האחרים? יצחק קשת:

 לא, קודם כל תעלה את זאת, י:'יוחאי פרג

 שנייה. יצחק קשת:

 היא הראשונה. י:'יוחאי פרג
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 לא, לא, הוא צריך להסביר, ת:דובר

 )מדברים יחד(

 לא הבנתי. ד אורון משה: "עו

 זה נגמר, העובדים הסוציאליים, ,לא, רגע. עכשיו העובדים יצחק קשת:

 זהו, סיימנו עובדים סוציאליים, :דובר

 נכון. יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 מסביר לגבי שני השמות האחרים?מי  יצחק קשת:

הוא אמר שיש פה עבודה, אנחנו יכולים לקרוא אותה, שהיא עבודה  י:'יוחאי פרג

 מאוד מאוד,

 ערכית. ת:דובר

 ערכית, :דובר

 )מדברים יחד(

 זה עובדים של מה? :דובר

 עובדת שמסייעת ומלווה נכי צה"ל. :ד אורון משה"עו

 ,והיא עובדת ת:דובר

 )מדברים יחד(

 לא, היא עובדת במה? במה היא עובדת? היא לא עובדת סוציאלית? י:'יוחאי פרג

 לא, לא, היא לא עובדת סוציאלית. :דובר

העובדת הזאת היא עובדת, היא סייעת בגני הילדים שלנו. כשהיא  גלית אבישי כהן: 

כשהיא התחילה לעבוד אצלנו היא אמרה לנו שהיא יום  ,התקבלה

לווה נכי צה"ל, וזה משהו בשבוע, שזה היום החופשי שלה, היא מ

שהיא רוצה להמשיך לעשות, זה משהו רגשי שהיא עושה אותו הרבה 

שנים ויהיה חבל לה להפסיד את העבודה הזאת. ואנחנו בוועדה 
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הממליצה חשבנו שנכון לתת לה להמשיך לעשות את זה יום בשבוע 

שעות שהיא מלווה  8זה משרה קבועה, יום בשבוע,  -בצורה מסודרת 

 ה"ל.נכי צ

 שעות. 6 יצחק קשת:

 שעות. 6 :דובר

 שעות. אבל, 6 שני גרינברג:

 שעות. 6 גלית אבישי כהן: 

 יש לי, שני גרינברג:

 היא ניסתה להוסיף לה עוד שעתיים על הדרך. :דובר

סתם כי אני שמה לב שזה מתבצע בשבת, אז סתם עולה שאלה בהקשר  שני גרינברג:

 של יום המנוחה של בן אדם. 

 ,לא, היא לא עובדת י:'פרגיוחאי 

 )מדברים יחד(

 היא עובדת באופן פרטי. י:'יוחאי פרג

 יש לה עוד יום חופשי באמצע השבוע. גלית אבישי כהן: 

 לכל סייעת יש יום חופשי באמצע השבוע, עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

 אז יש לה יום חופשי באמצע השבוע וזה נפתר. סבבה, בסדר. שני גרינברג:

 טוב. אז אני מבקש להעלות להצבעה, קשת:יצחק 

 )מדברים יחד(

מעלה להצבעה. מאושר פה אחד. השם האחרון,  -כהן רעות אבידן  יצחק קשת:

 .צדיק חליגלית, תסבירי, 

העלתה בקשה  חלי. במרכז שירות לתושב, היא עובדת אצלנו חלי צדיק גלית אבישי כהן: 

זה משהו גם שהיא בשעות הערב להרצות על הסיפור האישי שלה, 
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תעשה אותו בהתנדבות במסגרות מסוימות. היא ביקשה, יש לה סיפור 

לצורך השראה,  - 1 חיים מאוד מאוד ככה משמעותי, והיא ביקשה:

לספר את הסיפור שלה ולתת כוח לנערים ולנערות שבמצוקה. בנוסף, 

כשבחנו את הבקשה ביקשנו ממנה, בגלל שהיא באה ממצב כלכלי 

הפרמטר  ,יקשנו ממנה להביא תיעוד לזה. כי אחדמאוד קשה, ב

 השלישי שלנו זה במידה ועובד נמצא,

 גלית, גלית, בואי, יצחק קשת:

 במצב כלכלי קשה, גלית אבישי כהן: 

 גלית, אל תיכנסי לדברים, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 גלית. גלית. יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 גלית, גלית, גלית, יצחק קשת:

 ית, עוצרים אותך.גל ת:דובר

לא צריך להיכנס לפרטים, אנחנו הבנו. תודה רבה. אני מבקש ממליאת  יצחק קשת:

 לעבודה נוספת, צדיק חליהמועצה לאשר את 

 )מדברים יחד(

 לא, לא. יצחק קשת:

 עזוב. בלי פרטים נוספים, זהו, ת:דובר

 . כן.במרכז שירות לתושבעבודה  יצחק קשת:

 .שירות לתושב עידית ינטוב:

בסדר, מעלה להצבעה. מאושר פה אחד. תודה רבה. אני עובר לנושא  יצחק קשת:

 לא. יפתח, ,הבא

 )מדברים יחד(
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 בבקשה, תסביר.  יצחק קשת:

 ,אישור :דובר

 כן. כן. יצחק קשת:

 

 אישור -פקיד גבייה  - 5סעיף 

ל במסגרת התהליך שאנחנו מייצרים פה במחלקת הגבייה, נכנס תקן ש ח יפתח נפש: "רו

עו"ד אייל ביטון זכה במכרז והוא מתחיל את  -מנהל הכנסות וארנונה 

עבודתו ברשות, במטרה בעיקר לשפר גם את כל צעדי האכיפה והגבייה 

במחלקה, תוך כדי בקרה ופיקוח על תיבת הגבייה החיצונית שקיימת 

ברשות. כחלק מהסמכויות שיהיו לו זה סמכות של פקיד גבייה שבכוחו 

 כיפה,לבצע הליכי א

 )מדברים יחד(

 עובד רשות. בדיוק, קליטה של עובד רשות שיבקר ויפקח גם על עבודה, ח יפתח נפש: "רו

 חוץ ממנו כולם עובדי קבלן ורק הוא יהיה עובד רשות? עידית ינטוב:

בדיוק. אז על מנת שהוא יוכל לבוא ולבצע ולשפר את השירות גם  ח יפתח נפש: "רו

ת גבייה, אז הוא נכנס, וכחלק לתושבים ולפקח גם על החבר

מהסמכויות שלו זה יהיה סמכות של פקיד גבייה שיכול להפעיל גם 

הליכי אכיפה וגבייה ברשות, והמליאה צריכה למעשה לאשר אותו. 

לאחר מכן, הוא צריך לעבור לאישור משרד הפנים, וכחלק מהתהליך 

 הזה זה בא לאישורכם עכשיו.

זה הערה ככה. אני חושב שחלק מהתפקיד שלו זה עכשיו אני רוצה אי שלמה קליין:

 גם לפקח וגם לנסות לעשות את העניין הזה יותר שהוא כלפי הציבור.

 בוא נגיד שחברות הגבייה הן יותר קשיחות בתחום, ,חד משמעית, זה ח יפתח נפש: "רו

 אגרסיביות, כן. שלמה קליין:

 ופה זה בקרה ופיקוח, ח יפתח נפש: "רו
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 ני חושבת שזה בכלל,א עידית ינטוב:

 ושיפור השירות. ח יפתח נפש: "רו

זה טוב שנספר לתושבים, אם כבר אנחנו מדברים על זה, שגבייה  עידית ינטוב:

 מתבצעת על ידי חברה חיצונית ולא על ידי המועצה.

עדיין אבל זה תחת הפיקוח שלנו. מבחינתי כל העבודה של חברת  ח יפתח נפש: "רו

ותנו ואנחנו אחראים גם על העבודה שלהם, איך הגבייה זה גם תחת חס

 שאני רואה את הדברים, והשירות לתושב צריך להיות מעל הכול.

כאילו, אנחנו  יפתח, אתה יכול אולי לספר קצת יותר בהרחבה? שני גרינברג:

מתמודדים כבר לא מעט זמן עם טענות שונות על הנושא של, נקרא לזה 

מיסים המקומיים, ואני מבינה הרגישות או האנושיות של גובי ה

שמתבצע איזשהו תהליך אבל הוא די שקוף לציבור, זאת אומרת הוא 

לא ממש מובן. אם תוכל קצת לספר מה אנחנו עושים כדי לטייב את זה 

ברמה שלהם? מאיפה התחלנו, איפה אנחנו עכשיו, לאן אנחנו שואפים, 

 בכללי כזה?

הייתה חברה  ,נו את התהליך שלמעשה היותראו, לפני שנתיים התחל ח יפתח נפש: "רו

לא משנה, חברה אחרת שנתנה פה את השירותים  ,אחרת, חברת

במיקור חוץ ועם כוח אדם מאוד מצומצם, שהכוח אדם הזה הוא 

למעשה היה גם המוקד הטלפוני וגם המוקד הפרונטלי והמחלקה 

קודם כל החברה הזאת  עצמה פה ברשות. ביצענו כמה שינויים:

, נכנסה חברה שלדעתי היא מקצועית ושירותית, 01.01.2022-ב הוחלפה

קלטנו עובדים נוספים, הכשרנו אותם  ,היא נותנת מענה יותר טוב

ברמה מקצועית גבוהה. המוקד הטלפוני יצא למיקור חוץ, כך 

שהמחלקה פה למעשה כן תוכל להתמקד בשירות לתושב יותר, 

. ויותר מזה, גם  Back Officeכשהמוקד הטלפוני נותן את התמיכה

במה זה מתבטא? זה מתבטא ביותר ימי  ,אנחנו יכולים לראות גם את
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קבלת קהל, כשבעבר זה היה רק שלושה ימים בשבוע, כעת זה חמישה 

? משהו שלא היה, הרחבה של שעות הפעילות של או קייימים בשבוע, 

המחלקה גם פה וגם המוקד הטלפוני. אנחנו רואים את זה גם שכיום 

י מודד את הדברים איך שצריך בפועל. כשהיום אנשים מתקשרים אנ

למוקד הטלפוני, עונים להם. בואו נתחיל בזה, באמת, השירות היה 

במצב שאנשים היו מתקשרים למוקד הטלפוני, לפעמים מהעומס לא 

היו מצליחים להגיע לכולם. כיום, מבדיקות שאנחנו עושים, אנחנו 

, מנסים לשפר ולייעל כאן את מנטרים את הנושא הזה כל הזמן

התהליכי עבודה. כיום המענה הטלפוני הוא ברמה טובה, חברה טובה 

 גם שמפעילה אותו. רק היום,

 התושבים מתלוננים על פער, פער גדול בין השירות במקום, שני גרינברג:

 בין השירות במקום לבין השירות, ח יפתח נפש: "רו

 ,לבין הטלפונים שני גרינברג:

גם שם אנחנו עדיין בתהליכי עבודה, אנחנו מייצרים את  ,נכון, אנחנו יפתח נפש: ח "רו

כל המנגנוני בקרה ופיקוח על המוקד הטלפוני החיצוני, זה קצת יותר 

 ,קשה כמובן מבקרה ופיקוח של עובדים שנמצאים פה

 )מדברים יחד(

 מי עושה בקרה על, ת:דובר

הם נמצאים פה, אבל פה היכולת בקרה אותה חברה. אותה חברה.  ח יפתח נפש: "רו

ופיקוח שלנו יותר צמודה, יותר הדוקה, יותר קל, מאשר מוקד טלפוני 

 אבל גם שם אנחנו מפעילים, -שנמצא באיזשהו מקום בארץ 

 אבל המוקד, הוא לא יושב כאן? פרח קוזחי:

 לא, זה מוקד חיצוני, שני גרינברג:

יושב בבית שמש, בשביל זה הבקרה היא  הוא יושב בבית שמש. הוא ח יפתח נפש: "רו

 קצת יותר קשה. התהליכים שם,
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 )מדברים יחד(

מי שמכשירים פה שנותנים עבודה יותר טובה משם, להכשיר באותה  י:'יוחאי פרג

 הכשרה.

 זה שונה, אני אסביר לך. מכמה סיבות זה שונה, ח יפתח נפש: "רו

 )מדברים יחד(

 לא, זה ברור. י:'יוחאי פרג

 טלפנים, פתח נפש: ח י"רו

 ,יש פה כאלה שאני מתקשר טלפונית ובשנייה הם י:'יוחאי פרג

לא, זה שונה. זה שונה, אני אגיד לך למה. קודם כל, כמובן, יש נציגים,  ח יפתח נפש: "רו

טלפנים שנמצאים במוקד הטלפוני שהם נמצאים כמה שנים בתפקיד 

יש תחלופה מאוד  ,וכן מצליחים לשרוד, כמו שאומרים, אבל יש כאלה

גבוהה, יותר גבוהה במוקד הטלפוני מאשר פה במחלקה הפרונטלית, 

התחלופה המאוד גבוהה במוקד הטלפוני, באמת זה משהו  - 1אז: 

דבר שני, פה,  - 2שהרמת שירות לא גבוהה כמו שיש לנו פה במחלקות. 

כשאת רואה את התושב פה פיזית או שאת נותנת את השירות פה 

טלפנים, זה שונה.  300-400קום ולא חלק ממוקד של כשאת חלק ממ

זה שונה, וזה גם הייתה המטרה, זו הייתה המטרה גם. אנחנו עדיין עוד 

 בתהליכים, לא סיימנו,

יש לנו מעקב על כמות השיחות שמתקבלות? על כמות הקריאות  פרח קוזחי:

 ,שמתקבלות

 יש. כמובן, כמובן, כמובן. יש, ח יפתח נפש: "רו

 או על כמות הממתינים שמחכים או כאלה שלא מטופלים? זחי:פרח קו

 כמובן. נוטשים, זמן המתנה, ח יפתח נפש: "רו

 )מדברים יחד(

 בלי להיכנס לפרטים, אנחנו, ח יפתח נפש: "רו
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לא, אני רוצה להגיד לך משהו אחר. כל העולם הולך לצד השני, כל  שני גרינברג:

ותר על ימי עבודה כדי לקבל העולם הולך לזה שאנשים לא יצטרכו לו

 שירות סדיר.

 חד משמעי, דיגיטלי. ח יפתח נפש: "רו

אז בהקשר הזה אני רק אומרת, ככל שניתן, בסדר? יש תלונות על  שני גרינברג:

הדבר הזה וצריך לחשוב איך אנחנו מפקסים כוח על זה שאפשר יהיה 

 לקבל את השירות הטלפוני בפועל בלי לפספס ימי עובדה.

אז רגע, אז אני אגיד לך עוד משהו. אנחנו עכשיו יוצאים לעוד תהליך,  יפתח נפש:  ח"רו

תהליך של החלפת כל מערכות המידע ברשות, כאשר המטרה שלנו 

באמת זה לשפר, כן, את כל הדיגיטציה. את צודקת במיליון אחוז, 

לא צריך לבזבז חצי יום עבודה בשביל  -תושב, בשביל לקבל שירות 

למחלקת גבייה. הדברים צריכים להיות נגישים, במיוחד  להגיע לפה

בימינו, הכול צריך להיות באינטרנט. תושב, אם הוא רוצה לקבל מידע 

צריך להיות יותר דיגיטציה. זה  -נגיש יותר, שירות טוב יותר, הכול 

משהו שאנחנו עכשיו עושים איזשהו מעבר, אנחנו עוברים לחברת 

ה של חלק מהמערכות. התחלנו להפעיל אוטומציה, אנחנו בשלבי הסב

פה כבר מערכת של זימון תורים במחלקת גבייה, כשאנחנו נפעיל אותה 

שבועיים הקרובים. זה משהו שעד היום לא היה, הייתה מערכת -בשבוע

לא חכמה, במילים עדינות, בנושא הזה. אנחנו בתהליכים, תהליכים 

ליכים, תהליכים גם לא לוקחים יום, ברור שזה ייקח זמן. אנחנו בתה

של, כמו שאת אומרת, כל המערכות החכמות האלו זה משהו של 

 הטמעה ארגונית, אבל זה יהיה. זה יהיה, ואנחנו בכיוון.

רוצה רק להעלות בנושא של הארנונה. אני חושב שבגלל שאנחנו אני  שלמה פרץ:

עיר חדשה יש פניות בהרבה יותר מהערים שכבר קיימות, למה? כולם 

פה חדשים, יש להם בקשה וכולי וכולי. אני הייתי מבקש, יצחק, אני 
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רוצה שתשמע את זה גם. אני הייתי מבקש להעלות את התקציב בנושא 

הביא להם אולי יותר כסף לחברת הגבייה וגם בגבייה, ל ,של הכוח אדם

לעשות עליהם בקרה. למה מה קורה? מביאים להם כסף, הם מביאים 

עובדים בשכר, אנחנו יודעים מה השכר שלהם, והם מתחלפים שם 

בכסף מסחרר. והכול עוד פעם, עד שמחליפים ועד שהם לומדים את 

 העבודה, אז מי שמשלם על זה בסוף זה הציבור.

 זה מכרז. :תדובר

אין בעיה, מכרז. צריך בתוך המכרז להכניס להם  ,אז צריך לשפר שלמה פרץ:

'כמה אתם משלמים לעובדים שלכם?'.  תנאים, אפילו להגיע למצב:

אנחנו רוצים לדעת כמה זמן העובדים עובדים, מה המקצועיות שלהם 

ושיש להם ניסיון, העובדים האלה. הם מביאים לפה אנשים חדשים 

הם לומדים את זה, בינתיים הציבור סובל. וקורה לי את זה ועד ש

הרבה, אני בא לפה עם הרבה משפחות, עם הרבה אנשים שבאים 

לעזרה, וזה קשה. זה קשה הדבר הזה, ומצד אחד אני גם מבין את 

 העובדים.

אני אענה לך. אני אענה לך על זה. זה לא רק בתחום הגבייה, בכלל זה  ח יפתח נפש: "רו

יש תחלופה גבוהה  -חום הכוח אדם בעבודות יותר פשוטות בכל ת

והמערכת צריכה למצוא את המנגנון ואת הדרך כן שהשירות לתושב 

פארם ואתה רואה -לא יפגע. עכשיו, כמו שאם אתה הולך למשל בסופר

קופאית מתלמדת ואז שיש לידה מישהי ותיקה יותר שצמודה ומדריכה 

גם פה יש את הדברים  -ה לא נפגע ומנחה אותה, והשירות ללקוח למעש

 האלה.

 לא, לא, אני לא מסכים, שלמה פרץ:

 יש פה חברה, ח יפתח נפש: "רו
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אני לא מסכים איתך בנושא הזה. אני לא מסכים איתך בנושא הזה.  שלמה פרץ:

אנחנו צריכים לחייב את  ,השירות שלנו לציבור נפגע בגלל שאנחנו לא

 החברה,

 . השירות,השירות ח יפתח נפש: "רו

 )מדברים יחד(

 אני חשבתי שהמחליף יהיה, שלמה פרץ:

 לא, לא. ח יפתח נפש: "רו

זה אומנם השתפר קצת, אבל אני חושב שזה צריך להשתפר הרבה  שלמה פרץ:

 יותר,

 תקשיב, אני מסכים איתך, ח יפתח נפש: "רו

ן שלוש הקרובות כשבאים לפה תושבים חדשים, ת-ולתת פוש בשנתיים שלמה פרץ:

 להם את השירות יותר טוב.

 אז תרשה לי, ח יפתח נפש: "רו

 זה דעתי. שלמה פרץ:

 תרשה לי להוסיף. ח יפתח נפש: "רו

 להביא יותר כוח אדם, לחייב אותם להביא יותר כוח אדם לפה. שלמה פרץ:

 השירות לתושב, באמת, הנציגים ברמה, ח יפתח נפש: "רו

 )מדברים יחד(

 יגים פה,רמת הנצ ח יפתח נפש: "רו

אלף  300אלף שקל בשנה, שווה להשקיע  200שווה לנו להשקיע עוד  שלמה פרץ:

 שקל,

 )מדברים יחד(

 בואו נשקיע את הכסף. שלמה פרץ:

 רמת הנציגים פה היא גבוהה. ח יפתח נפש: "רו
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 )מדברים יחד(

 לא. אני מבינה, אבל בסוף, שני גרינברג:

 זה לא אנחנו. ת:דובר

 סוף לא אתה מחליט. כאילו, צריך גם להסתכל על האמת,אבל ב שני גרינברג:

 יש פה אבל מגבלות, :דובר

 בעיניים. יש לך מגבלות רציניות, שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

בגלל זה פניתי לגזבר שינסה לבדוק איך אפשר להביא יותר תקציב  שלמה פרץ:

 לצורך הדבר הזה, להעסיק עוד עובדים,

 תראה, ח יפתח נפש: "רו

שלוש הקרובות או -ולהביא לפה עוד עובדים בסיפור הזה, שנתיים למה פרץ:ש

 לתמיד,

 )מדברים יחד(

 שהעיר תתיישר. שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

 ברשות, במיוחד רשות כמו חריש, אני יכול להגיד לך, ח יפתח נפש: "רו

 אני רוצה להוסיף משהו בהקשר הזה, ברשותכם, שלומי צדרבוים:

 )מדברים יחד(

קודם כל, התפעול של כוח אדם הוא מורכב כי באמת זה לא שאפשר  שלומי צדרבוים:

 להביא כמה עובדים שרוצים,

 או לתת כמה שרוצים כסף, פרח קוזחי:

 )מדברים יחד(

 כן. :דובר
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ברור שלמרות שזה מיקור חוץ, עדיין יש על זה ביקורת ואנחנו צריכים  שלומי צדרבוים:

  ,זה המבנה הארגוני שלנו להביא עובדים ולהסביר למה

 )מדברים יחד(

אז אתם אנשי המקצוע שלנו בעירייה, תעשו עבודה מול משרד הפנים  שלמה פרץ:

 לאשר את זה,

 )מדברים יחד( 

הנושא הזה של השירות לתושב הוא בראש מעייניו של ראש העיר,  שלומי צדרבוים:

ינו ולאחר שהיה את המשבר סביב הקורונה במציאת כוח אדם שחוו

והנושא שגם השפיע בצורה דרמטית על השירות של מחלקת הגבייה, 

נכנסנו לזה ממש באינטנסיביות מאוד מאוד גבוהה ואני חושב שכן 

רואים את השיפור המשמעותי. הגזבר משקיע בזה המון שעות וכל 

 ,הצוותים משקיעים בזה המון שעות, גם באיתור הכוח אדם המתאים

גם לעשות בקרות על זמני המענה, זמני התקן  ,גם להכשיר, גם לדאוג ש

למענה. אנחנו עושים שיחות, גם הלשכה שלי וגם המרכז בריאות 

לתושב, שיחות ביקורת, מייצרים המון המון מנגנונים כדי לייצר שיפור 

מתמיד בשטח, ואנחנו כל הזמן חושבים איך אנחנו ממשיכים לשפר. 

'. אנחנו ממשיכים או קיי,' זאת אומרת, זה לא משהו שאנחנו אומרים:

גם, כרגע נכנס פה מנהל מחלקה של הכנסות, של ארנונה והכנסות 

בעצם כעובד רשות. כל הדברים האלה הם חלק מאותו תהליך שאנחנו 

עושים כדי לשפר את השירות, כמו שהנחה אותנו ראש העיר, ואנחנו על 

ות זה וממשיכים להיות על זה ואני בטוח שאתם תראו, תמשיכו לרא

ועל הנושא של המענה  ,את השיפור כמו שהוא נראה בלפחות חצי שנה

  ,הטלפוני

 שלומי, אנחנו מודים לך על המאמץ שאתם עושים, שלמה פרץ:

 תודה רבה, ת:דובר
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אבל אנחנו נבקש, עדיין צריך לשפר את הרבה יותר ואני חושב שצריך  שלמה פרץ:

ב, להביא עוד כוח למרות התקצי ,לשפר את זה יסודית ולא בפלסטרים

אדם, לחייב אותם להביא עוד כוח אדם. אני חושב שכל חברי המועצה 

ובייחוד ראש העיר ירצה שבשנים הקרובות כשהעיר מתאכלסת, יהיה 

 שירות טוב יותר לתושבים, כי יש יותר עבודה.

אני אתמול ניגשתי לפאיז, ראיתי את שלומי יחד איתו ואמרתי לו  י:'יוחאי פרג

 אתמול בערב. שלומי יכול להעיד. ,סגרועכשיו שי

זאת אומרת,  ,אני היום נפגשתי איתו וקיבלתי על הראש. לא, באמת יצחק קשת:

 אנחנו צריכים,

על מה הוא חוטף בראש? אנחנו פה עיר בהקמה, הוא צריך להבין את  שלמה פרץ:

 הצרכים שלנו,

 ,לא, אני יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 אגיד לך. רגע, לא, תראה, אני יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

בוא, שאני לא אוציא אותו לא בסדר. הוא שותף אמת של העיר הזאת  יצחק קשת:

מתחילת הדרך, הוא הלך איתנו צעד בצעד בהמון המון תחומים, 

בהמון מוקדים, ולא תמיד היו בינינו הסכמות. אני חייב להגיד, לא 

כבת, אנשים חושבים תמיד היו בינינו הסכמות. אנחנו בסיטואציה מור

זה אולי שייך  -שאנחנו יכולים לעשות פה מה שאנחנו רוצים בעיר 

 לערים,

 )מדברים יחד(

שנקראות "ערים איתנות". מה זה עירייה איתנה, שיש לה תקציב, היא  יצחק קשת:

לא גרעונית ויש לה מה שנקרא הכנסות עצמיות. אגב, הגרעוני גם כן 

ם את זה מהמדינה. אין לנו חובות לא נכון פה, כי אנחנו משלימי
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'לא, יש חובות, מוציאים פה כסף'.  בחריש, כן? תמיד שומעים את זה:

אין לנו שקל אחד חוב, בסדר? הכול פה מאוזן. הנקודה היא שאין לה 

הכנסות עצמיות, ההכנסות מגיעות מהממשלה והממשלה אומרת דבר 

אותך, אני רוצה  'תשמע, אני מממנת אותך, אני מחזיקה מאוד הגיוני:

, Overלדעת שכל שקל הולך למקום הנכון'. ונכון, הכול פה מבוקר 

Forte בכל רשות מקומית נגיד יש שני מורשי  ,מה שנקרא. יש פה

בחריש יש גם מה שנקרא, או ברשויות  -חתימה, גזבר וראש הרשות 

שזה לא כמו שלנו, אבל יש מה שנקרא חשב מלווה, ולכן הכול  ,אחרות

וקר פה לפרטי פרטים. דרך אגב, יש לזה גם יתרונות, כאילו פה מב

 כשיש ביקורות או דברים כאלה ואחרים, בסוף,

 תופסים את הטעויות. ת:דובר

לא, או שתופסים את הטעויות או שגם אם מגלים רק  ,השותף שלך יצחק קשת:

 בדיעבד,

 )מדברים יחד(

 ,תמיד שותפים איתנו בהחלטות, אז כאילו יצחק קשת:

 כן. אנחנו לא יכולים להחליט לבד מתי שבא לנו, ידית ינטוב:ע

 ,מה אתם רוצים יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

אנחנו לא יכולים להחליט איזה תקציב אנחנו ניתן לחברה הזאת  עידית ינטוב:

 שתספק לך את השירותים האלה.

אנחנו לצורך העניין,  ,אבל אני יכול להגיד לכם שאנחנו בהרבה יצחק קשת:

כשהולכים לאשר תקציב שאנחנו מאשרים אותו במליאה, וזה עובר 

אחרי, לא יודע, שלומי יכול להגיד, המון ישיבות שהוא שולח אותנו, 

מחזיר אותנו, שולח אותנו, מחזיר אותנו. 'לא, תעשו עבודה על זה. 

תעשו עבודה על זה. תסבירו לי למה זה ככה, למה זה אחרת? למה 
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ולמה באמת צריך להוסיף תוספת? להציג באמת צריך להשקיע פה 

תוכנית מלאה משצדיקה את התקציב הזה או אחר'. אז לכן זה ממש 

ממש לא קל, אני אומר לכם, כל נחיצות משרה פה עוברת הרבה, 

הרבה, הרבה קושי, הרבה הרבה מאמץ, יש בדיקה מדוקדקת לכל 

 הדברים האלה וזה לא קל, אבל בסופו של דבר מה שמאושר אנחנו

מצליחים. אז בהחלט הוא שותף, הוא באמת תומך, אבל לא תמיד 

אנחנו מסכימים על הדברים, כולל הנושאים שדיברתי איתו היום, חלק 

מהנושאים היו צריכים להיות בישיבת המועצה וירדו בעקבות 

העניינים האלה. אבל בעזרת השם, אנחנו נקווה לשפר מאוד. אנחנו 

גב, זה הכול נמדד, זה לא שאנחנו משהו הגענו לשיפור משמעותי. דרך א

אנחנו יודעים נגיד כמה  -באוויר. אנחנו מאוד, יש לנו מדדים מדויקים 

פניות פתוחות, כמה זמן כל פנייה, כמה אנשים מחכים, תוך כמה זמן 

 ,חוזרים אליהם, הכול מדוד. בסדר? יש

 )מדברים יחד(

 שני ואני ממתין.אני בשביל הספורט פתחתי פנייה ביום  שלמה קליין:

 בשביל הספורט? עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

לא בשביל הספורט, אני צריך באמת משהו, אבל במקום לגשת ואתם  שלמה קליין:

 יודעים, זה, אמרתי בוא אני אבדוק את זה.

 ,אני קבוע שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

מי שצריך ושהכול אני משתף אתכם גם כן על הדרך, שאני יכול לפנות ל יצחק קשת:

יסדר ואני בדווקא, אני מתעקש שכל פנייה תיפתח דרך המערכת כדי 

 כל הזמן לבדוק את המערכת. פעם אחת הם,

 אנחנו משתמשים. אנחנו משתמשים במערכת. עידית ינטוב:
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גם בתוך המערכת הארגונית, הכול נפתח בתוך  ,לא. אנחנו, דרך אגב יצחק קשת:

ורי דרך, שהכול מתועד, הכול מסודר המערכת בכדי שלא יהיה קיצ

 ,ואנחנו יודעים גם כך לנטר כשלים או

 )מדברים יחד(

 ,זה רק אומר שהם לא עושים איפה ואיפה ברמת השירות ח יפתח נפש: "רו

 בדיוק. יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 ,אם היו יודעים שזה אתה אז באמת יצחק קשת:

 ,אז בואו נאשר את עידית ינטוב:

 כן, בואו נחזור. יצחק קשת:

 פקיד הגבייה. שני גרינברג:

 כן. עידית ינטוב:

 טוב. יש לי פה הצעת החלטה, אליעזר?  יצחק קשת:

 אתה צריך הכול. אליעזר דיין:

 מה? יצחק קשת:

 ,צריך להקריא את כל אליעזר דיין:

 זה מגילה.  ת:דובר

 כל ארבעת הסעיפים? יצחק קשת:

 זה מגילה. מגילה. תקריא. ת:דובר

 מדברים יחד()

 עשינו את זה לפני חודשיים עם יפתח. :דובר

טוב. יאללה, חברים, אני רץ. הצעת החלטה לאשר את מינויו של מר  יצחק קשת:

אייל ביטון כפקיד גבייה בעיריית חריש לצורך סמכויות הגבייה 

גביית ארנונה כללית המוטלת מכוח חוק ההסדרים במשק  - 1 הבאות:
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ומי חובה המגיעים לרשות המקומית על פי כל , ותשל1992 -המדינה 

לחוק העונשין, של קנסות שפסק בית  70גבייה לפי סעיף  - 2דין. 

גביית  - 3המשפט לעניינים מקומיים לטובת הרשויות המקומיות. 

, בשל עבירות שהן 1977 -לחוק העונשין  70קנסות כמשמעותם בסעיף 

, 1982 -דין הפלילי )א( לחוק סדר ה228ברירת משפט כאמור בסעיף 

גביית של קנסות לפי סעיף  - 4המגיעים לרשות המקומית על פי כל דין. 

, של קנסות מנהליים לטובת 1985 -לחוק העבירות המנהליות  18

המועצה בשל כל עבירה שנקבעה לגביה כי היא עבירה שבעדה ניתן 

להטיל קנס בדרך מנהלית לפי חוק העבירות המנהליות. טוב, יש עוד 

 זהו. מעלה, משהו?

 ... שאליעזר שלח את זה. י:'יוחאי פרג

 זה הנוסח הפרוצדוראלי שצריך לעשות, ,לא, זה נוסח אליעזר דיין:

 אפשר, עידית ינטוב:

 ,אין פה מה אליעזר דיין:

 לא, לפחות היית שולח, י:'יוחאי פרג

 אנחנו בעד, ת:דובר

 )מדברים יחד(

 שנקרא את הנוסח לפני. י:'יוחאי פרג

 מעלה להצבעה.  צחק קשת:י

 מאושר. :דובר

 מאושר פה אחד.  יצחק קשת:

 

 תשובה לשאילתא - 6סעיף 

לפני שאני מעלה עוד נושאים, יש שאילתה  ,רגע, יש פה ,אני עובר יצחק קשת:

 שהגיש חבר מועצת העיר יוחאי פרג'י,



     ד.נ.                                                                                                                                  08882
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

57 

 )מדברים יחד(

שאילתה זו ואנחנו צריכים להתייחס לשאילתה, ומי שתענה על ה יצחק קשת:

 מהנדסת העיר, שרון פישמן. בסדר?

 השאילתה עצמה מופיעה, אליעזר דיין:

 )מדברים יחד(

 איפה היא מופיעה, שוב? :גרינברגשני 

 )מדברים יחד(

 שלחתי את זה עכשיו.  אליעזר דיין:

 אהה. עידית ינטוב:

 כאילו, שלחתי את זה לפני במייל. אליעזר דיין:

 )מדברים יחד(

 בתוך הישיבה שולח. 90-מש בדקה האתה מ :שני גרינברג

 )מדברים יחד(

 אתה יכול לפרגן לי גם בדף? ת:דובר

 כן, בטח. אליעזר דיין:

 )מדברים יחד(

 ,אני נחמדה. אני באתי בוורוד ת:דובר

 שתהיי בולטת. :דובר

 היא מזדהה עם הלוגו של חריש, ,לא, היא באה יצחק קשת:

 זה טוב. באתי צבעונית. ת:דובר

 תציג את השאלה ואז את התשובה, ,טוב. בוא נשאל רק יצחק קשת:

 יוחאי, אתה יכול להקריא בבקשה את השאילתה? עידית ינטוב:

בשכונת בצוותא. על פי הצעת משרד  611כן. שאילתה בנושא כביש  י:'יוחאי פרג

כלומר,  -, עכשיו, ייתכן 2022השיכון במהלך הרבעון השלישי של שנת 
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, בכוונת משרד השיכון לבצע בחלק 01.07.2022ייתכן אך בעוד כחודש, 

הצפוני שברחוב רעות בשכונת בצוותא שינוי כביש. כולם יודעים על מה 

 אני מדבר?

 כן. ת:דובר

 כן. :דובר

ולהופכו מרחוב שקט ובטוח בעל נתיב אחד, כפי שמופיע בתב"ע  י:'יוחאי פרג

המאושרת, לכביש אזורי בעל שלושה נתיבים. רחוב רעות מוגדר 

. על פי התוכנית, כביש זה יחבר את חריש לברטעה 58בתב"ע כביש 

ולכפרי צפון השומרון. פה מה שכתבתי, ציטטתי את התשובה של 

צפויות להתחיל  2022"במהלך הרבעון השלישי של שנת  משב"ש:

לשלושה נתיבים.  58הקיים והרחבה של כביש  58העבודות על כביש 

הקיים כיום בקטע שבין  611לאחר מכן, תבוטל הנסיעה על כביש 

". זה השיב לחריש משרד הבינוי והשיכון, ועוד הם ,מצפה אילן לכביש

 58ממצפה אילן עד לחיבור הכיכר לכביש  611הדגישו כי קטע הכביש 

נמצא תחת האחריות של חברת נתיבי ישראל. עמדת משרד השיכון 

סלול והרשות המקומית היא כי אכן אין זה הפתרון האידיאלי ויש ל

כביש עוקף, אך בד בבד, בניסיון להרגיע את התושבים, מצהירים כי 

זהו פתרון זמני בלבד, גם כאשר ייתכן כי ופתרון זה יימשך לא מעט 

שנים. להלן עמדת העירייה מתוך פלייר ההסברה שחולק לתושבי 

"העירייה מתנגדת  שכונת בצוותא, רק את הסעיף הראשון שמתי פה:

רחוב רעות או לכל רחוב אחר בעיר כפתרון קבוע. ל 611לחיבור כביש 

שנים, אין מזה מנוס, אך  7-כרגע ובהתאם לתב"ע שאושרה עוד לפני כ

 14.04.2022-בפתרון זמני בלבד". בריאיון ב'חריש סיטי' מיום ה דוברמ

הצהיר ראש העיר כי הוא שותף לכוונת משרד השיכון לבצע את 

הכניסה המזרחית לעיר מרחוב  השינויים בכביש, וכי התוכנית להסטת

רעות לא השתנתה והיא צפויה להתקדם על פי לוח הזמנים המתוכנן. 
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"בנושא השלמת תוואי כביש הגישה הדרומית לעיר,  ,אני אקרא את

אני יכול לספר לראשונה כי קיבלנו תקציב לתכנון ראשוני עבור 

שעד כה טרם תוקצב". אני קופץ פה  611המקטע האחרון של כביש 

שתי שורות. "התוכנית להסטת הכניסה המזרחית לעיר מרחוב רעות 

לא השתנתה והיא צפויה להתקדם על פי לוח הזמנים המתוכנן. פנו 

אליי תושבי השכונה ורוכשים אשר עתידים לסבול מהמחדל הזמני 

בדאגה כנה לביטחון ילדיהם ולאיכות חייהם, תושבים אלו חשים 

ר בצמוד לבית הספר ובתוך שכונת בצדק כי אסור שכביש אזורי יעבו

מגורים אף לא לרגע אחד. הריני ערב לכך שתושבי השכונה וילדי בית 

הספר לא ייפגעו בתקופה זמנית זאת. בטרם באים לסלול כביש אזורי, 

יש לבחון אותו בהיבטים השונים, תחבורתית, בטיחותית וביטחונית. 

 ,נדסים בכיריםבהיבט התחבורתי, בחוות דעת מקצועית של משרד מה

ומשהו עמודים. "בתור  200, 200", זה דוח שלדעתי הוא 2018-מ

", את בטוח מכירה אותו, "אחת המסקנות 611חלופות לכביש 

יעבור דרך רחוב שכונת  611שהועברה היא שאסור שהכביש האזורי 

', נפסלה, להלן עיקרי הדברים, זה 7מגורים. חלופה זו המכונה 'חלופה 

מייצרת תנועה, עוברת דרך רחובות  7: "חלופה 134נמצא בעמוד 

מנוגדת לעיקרון  ,הוא רחוב שטוב לאנשים הנמצאים בו ,מקומיים

היסודי". אני מקריא את מה שהדגשתי: "לפי הנחיות לתכנון רחובות 

בערים, יש להימנע מתנועה עוברת". ואז רשום פה: "בשל החסרונות 

לת מהירות הנסיעה קשיי התאמת תחבורה ציבורית, הגד ,הבאים

-משרתת תנועה יום 611ברחובות המקומיים. במציאות הנוכחית דרך 

יומית מיישובי צפון השומרון", זה נראה לי הטעות במקור, "אום אל 

פאחם, אזור תעשייה שח"ק ואחרים, לפיכך יש למנוע מעבר תנועות 

יש לשמור על דרך  :611להלן מסקנות דוח החלופות לכביש  ,אלו דרך

כדרך אזורית לצורך מתן שירות ליישובי צפון השומרון ולמעבר  611
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ושמירה על ציר תנועה עבור כוחות הביטחון. יש למנוע מעבר  ,גבול

תנועה זו דרך שכונת 'אור המזרח'. כפי שנכתב בחוות דעת המקצועית 

בתוך שכונת מגורים מנוגד  611כביש אזורי  ,של משרד המהנדסים

י בתכנון רחובות בערים. במקום רחוב רגוע לעיקרון היסודי הבסיס

ושקט, רחוב שמתאים להולכי רגל, סוללים כביש מסוכן שאף יביא 

עימו מפגעי רעש ומפגעים סביבתיים. בהיבט הבטיחותי", כאן זה מתוך 

האתר של העירייה, מהנדסת הכבישים והתנועה, ירדן שפירא, רשמה: 

רק זמן קצר יוצרים "נפחי התנועה הגבוהים בסביבת בתי הספר לפ

לרוב מצב של אי סדר תנועתי. במצב זה גדלה רמת הסיכון הבטיחותי, 

במיוחד עבור הילדים, לכן קיימת חשיבות רבה ביצירת תנאי תשתית 

אשר יאפשרו התנהלות בטיחותית בסביבת מוסדות חינוך". בסוף 

היא אומרת:  -סטריות במוסדות החינוך -רחוב רעות יש בית ספר. וחד

סטרי באזור מוסד חינוכי, למניעת תאונות -כנון הסדר התנועה החד"ת

דרכים באופן מובנה על ידי הורדת נפחי התנועה באזור המוסד 

 החינוכי".

 אפשר, ת:דובר

 )מדברים יחד(

 בעיקרון יש דרך להציג שאילתה, זה פורמט, יצחק קשת:

 את הכול.אתה יכול להציג את זה בקצרה, לא חייבים לקרוא  י:'יוחאי פרג

לא, אז בעיקרון זה כמה משפטים קצרים, סימן שאלה בסוף, וכאילו  יצחק קשת:

 זה העיקרון.

 ,אין בעיה, אז אני י:'יוחאי פרג

 אז בוא תדלג. ת:דובר

 )מדברים יחד(

 ,חלק מהרעיון זה שזה יהיה ברור, וברגע שאתה רץ אף אחד יצחק קשת:



     ד.נ.                                                                                                                                  08882
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

61 

 )מדברים יחד(

 שהייתי רוצה, יש לי עוד משהו עידית ינטוב:

 קיבלתי. מה? מה? מה, עידית? י:'יוחאי פרג

 לבדוק שוב. לא, הכול בסדר, עידית ינטוב:

 ,או קיי י:'יוחאי פרג

 אם זה במייל זה בסדר, עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

 אני בודקת לגבי הבית ספר התורני בפרחים, עידית ינטוב:

ים גרוע בכל קנה מידה ומכל היבט, בתוך שכונת מגור 611"מעבר כביש  י:'יוחאי פרג

הן בהיבט תחבורתי, הן בהיבט בטיחותי והן בהיבט ביטחוני. לדעתי 

הנפגעים הראשונים הם בראש ובראש הילדים אשר גרים בסמיכות 

לכביש, ואלה אשר לומדים בבית הספר הצמוד לכביש. הנפגעים 

ונה הנוספים, תושבי השכונה כולה, אשר ביום בהיר אחד באמצע השכ

השקטה שהובטחה להם, נהפך מרחוב שקט לרחוב סואן שמסכן את 

ילדיהם ומפר את איכות חיינו". אני חייב רק להגיד שדיברתי לא 

באופן רשמי, יש לי מכתב מוכן לשליחה, עדיין לא שלחתי אותו למשרד 

את  ,הביטחון, לכמה אנשים שם, והכביש הזה אמור גם לשרת

 מקשיבה?

 מאוד,אני מקשיבה  :ןפישמשרון 

 הכביש הזה אמור גם לשרת את כוחות הביטחון במעבר, י:'יוחאי פרג

 .או קיי :ןפישמשרון 

 בשעות מלחמה או ביטחונית מסוכנת, שלא נזדקק. י:'יוחאי פרג

 .או קיי :ןפישמשרון 

אז ככה. אז אני רושם: "אבקש להציג היכן הפרוטוקול, ההחלטות  י:'יוחאי פרג

ג את התוכנית המפורטת של בפורומים השונים. כמו כן, אבקש להצי
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העבודות שהולכות להתבצע בחודשים הקרובים בכביש זה, ולקבל 

תשובה לשאלה מדוע התקבלה החלטה זו? מי אחראי להחלטה? 

 ,החלטה הנוגדת את חוות הדעת המקצועית

 עכשיו זה השאלה. :דובר

, אם העירייה היא שהובילה את המהלך ,ואם מי שמוביל את המהלך י:'יוחאי פרג

מה המניעים לכך? ואם מי שהוביל את המהלך הוא משרד השיכון, מהן 

הפעולות בהן העירייה נקטה בכדי לבטל את המחדל הזה, כרשות אשר 

 אמונה על ביטחונם של תושביה?

 , לענות?או קיי שרון פישמן:

 כן. יצחק קשת:

 טוב. שרון פישמן:

 אולי בואי תשבי פה רק, בבקשה. יצחק קשת:

 אין בעיה. :שרון פישמן

 רגע, את מקריאה את השאלה עוד פעם? שלמה פרץ:

, ערב טוב לכולם. אני אענה. התוכנית שאישרה את הקמתה של או קיי שרון פישמן:

שכונת "בצוותא" כולל מערך הדרכים הקבוע והזמני קיבלה תוקף 

היא שכונה  ,, עוד לפני אכלוס הבניין הראשון. שכונת2015בשנת 

על ידי משרד השיכון והבינוי. הדוח שמוזכר  מתוכננת ומבוצעת

, כשהוא בחן את 84ל / "תת, הוכן לקראת 2018שציטטת אותו, משנת 

כל המקטע של  -כל שלושת המקטעים הנדרשים לביצוע כל הכביש 

 הכביש העוקף.

 ?611של כל כביש  י:'יוחאי פרג

 נכון, שרון פישמן:

 ,או קיי י:'יוחאי פרג
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. בסופו של דבר, התת"ל אישר רק 42א / "תמאי המאושר של לפי התוו שרון פישמן:

, ולא את התוואי המלא, ככה 574עד  5Hאת המקטע המערבי, 

 שסקירת החלופות שנוגעים לחלקים האלו לא רלוונטית.

 אבל אני מדבר על החלק הזה ספציפית. י:'יוחאי פרג

וא לא בחן את זה, התת"ל לא אישר, ה ,נכון. זה לא רלוונטי כי הדוח שרון פישמן:

זה היה דוח שהוכן ולא נבחנו מעבר לחלופות האלו, זה לא הגיע בכלל 

לביצוע או תכנון. זה היה דוח שהוכן לקראת תת"ל שאישר חלק אחד 

 הוא כביש אזורי, 611מכביש הזה. 

 )מדברים יחד(

 ולכן מה? מה המסקנה? :י'יוחאי פרג

יות לדיון. גם אם נפסלו ולכן המסקנות שמוזכרות בדוח לא רלוונט שרון פישמן:

חלופות או לא נפסלו חלופות, זה אף פעם לא הגיע למימוש ודיון תכנוני 

 אמיתי, כי הוחלט במסגרת התת"ל לתכנן רק את הקטע המערבי.

על חלופות קבע. פה אנחנו מדברים על חלופה  דוברלא, גם זה היה מ שלמה קליין:

 זמנית.

 נכון. שרון פישמן:

 אז, שלמה קליין:

 זמני גם הופך להיות קבע,  י:'וחאי פרגי

 עכשיו, שרון פישמן:

 ועדיין זה מסוכן בתור זמני. י:'יוחאי פרג

הוא כביש אזורי, הוא לא כביש עירוני, הוא נמצא תחת רשות  611 שרון פישמן:

התמרור של נתיבי ישראל. אין פה כל מחדל, אלא ביצוע של תוכניות 

רי בנייה לכל מבני המגורים מאושרות שעל בסיסן גם ניתנו הית

בשכונה. יחד עם זאת שחלופה זו אושרה כדין ותוכננה לביצוע מיידי 

של משרד השיכון, ראש העיר ששמע את הבקשה של תושבי השכונה, 
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במקביל לגיבוי שנתן לתוכנית, הנחה את אנשי המקצוע להפוך כל אבן 

ה על למציאת חלופה נוספת. לאחרונה הוצגה חלופה לנציגי השכונ

 יתרונות וחסרונות.

 ,ראיתי י:'יוחאי פרג

 נציגי השכונה, לאחר שיתוף תושבים, הביעו תמיכה בחלופה הזאת. שרון פישמן:

 ,ומה בית המשפט י:'יוחאי פרג

 מה הקשר לבית משפט? ,העירייה שרון פישמן:

 זה גם היה, על הכביש. י:'יוחאי פרג

בי משהו, מגרש אחר. העירייה זה בכלל היה משהו אחר לגמרי לג שרון פישמן:

 בודקת את החלופה מול כלל הגורמים והחלטה סופית תצא בקרוב.

 אתם יודעים מתי זה בקרוב? י:'יוחאי פרג

 בקרוב. שרון פישמן:

 תודה רבה, שרון. או קיי, יצחק קשת:

 בבקשה. שרון פישמן:

 חברים, אני מבקש להעלות שני נושאים נוספים שאני לא חושב יצחק קשת:

 ,שצריכה להיות עליהן מחלוקת, לכן אני, שלא נשלחו

 החלופה שהוצעה לתושבים, אנחנו גם יכולים לקבל אותה? עידית ינטוב:

 החלופה שהוצעה? שרון פישמן:

 כן. עידית ינטוב:

 ,כן, אם שרון פישמן:

 בוודאי, בוודאי. אין פה שאלה, בוודאי. יצחק קשת:

 יה.כן, אני לא רואה שום בע שרון פישמן:

 לטובת מה, יפתח? ,. אישור פתיחת חשבון בנק לטובת1 שני נושאים: יצחק קשת:

 לטובת כל נושא מערך, ח יפתח נפש: "רו
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 החניה? יצחק קשת:

 החניה. ח יפתח נפש: "רו

 נושא הבא, ,. והאישוראו קיי יצחק קשת:

 ,זה מה שמעכב כרגע את :דובר

 לא, יש חשבון, ח יפתח נפש: "רו

 מה? :דובר

 זה לא מעכב. ח יפתח נפש: "רו

נדרש חשבון נפרד בשביל הדברים האלה. ואישור מליאה להגשת  יצחק קשת:

בקשה להצטרפות לכתב מנדט לחלוקת הכנסות. אלה שני נושאים 

שאנחנו, הם פרוצדוראליים שצריך לעשות אותם, אז אני מבקש 

 ממליאת המועצה לאשר,

 למי אנחנו עושים את זה? ת:דובר

 מה? :יצחק קשת

 ,למי אנחנו ת:דובר

 הוא עוד לא מסביר את, ח יפתח נפש: "רו

 שנייה, עוד לא הגעתי. יצחק קשת:

 אה, צריך את האישור להעלות את זה? ת:דובר

אני רגע מבקש אישור להעלות את הנושאים האלה במליאה, כי זה לא  יצחק קשת:

. מעלה להצבעה -נשלח מראש. אז אני מבקש ממליאת המועצה לאשר 

 בסדר?

 )מדברים יחד(

 אני מבקש שהנושאים האלה יעלו שבוע לפני לפחות, אי אפשר ככה. שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

 אני רק רוצה להזכיר שיש לנו עוד ועדה אחת, פרח קוזחי:
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 ,מה, אנחנו צריכים לדעת. מה שלמה פרץ:

 שידעו שהמתנגדים עובדים גם אחר כך.  פרח קוזחי:

 אז בסדר?כן. טוב.  יצחק קשת:

 הפסקת סיגריה. ת:דובר

 כולם בעד? יצחק קשת:

 חובה. ת:דובר

 )מדברים יחד(

 בסדר, מאושר פה אחד. יצחק קשת:

 אנחנו לא נגיד לך לא, ראש העיר. ת:דובר

 ,לא, אני יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 רגע, מי המנהלת בית ספר? :דובר

 מה? ת:דובר

 )מדברים יחד(

 מה בית ספר? :דובר

 ,לי היא חתמה עלאו :דובר

 )מדברים יחד(

 כן. יצחק קשת:

 מאושר. מאושר. :דובר

 

 נושאים נוספים: - 7סעיף 

a - אישור פתיחת חשבון בנק 

אישור פתיחת חשבון בנק. יאללה, אז בואו נעשה זריז. כחלק  יצחק קשת:

התארגנות העירייה לאכיפת חוק עזר העמדת רכב וחנייתו, העירייה מ
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בבנק מזרחי סניף חריש לצורך קבלת  מתבקשת לפתוח חשבון

ההכנסות מדוחות פיקוח חניה ואכיפה. אבקש ממליאת מועצת העיר 

לאשר את פתיחת חשבון הבנק. בסדר, יש שאלות? מעלה להצבעה. 

 מאושר פה אחד. אני תכף,

 רגע, אפשר להגיד משהו? שני גרינברג:

 ,רגע, מה עושים ב ת:דובר

 לתושבים?אפשר להגיד משהו  שני גרינברג:

 בוודאי. לא, אני גם רוצה להתייחס לנושא של החניה. יצחק קשת:

 זהו, זה מגיע. ת:דובר

 אנחנו, שני גרינברג:

 אבל בסדר, תגידי. יצחק קשת:

 לא רוצים את הכסף שלכם, שני גרינברג:

 כן. יצחק קשת:

 אנחנו רוצים שתזיזו את האוטו מדרך ארץ כמה שיותר מהר. שני גרינברג:

 זהו. שת:יצחק ק

 לא רוצים את הכסף, שני גרינברג:

 ,, אז אניאו קיי יצחק קשת:

 רוצים שתזיזו את האוטו. שני גרינברג:

אז אם כבר העלית אז אני אגיד. אחד המפגעים, אחד הנושאים הכי  יצחק קשת:

שפוגעים בחניה בעיר זה שרכבים מחנים במקום מסוים שעות על גבי 

 100ות על גבי שעות, יכולים לחנות שעות. בזמן שרכב אחד מחנה שע

רכבים, כן, במהלך היום. יש רכבים שמחנים שם אפילו ימים שלמים, 

אם  -שהם תופסים חניה שבדרך ארץ, ויש רכבים שתופסים יום שלם 

זה עובדים שמגיעים, מחנים את הרכב בתחילת היום ומוציאים את 

אין דרך אחרת רכבים. ו 100הרכב בסוף היום, בזמן הזה יכלו לחנות 
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לאכוף את זה חוץ מזה שלגרום לזה שהם ישלמו על הסיפור הזה, ברגע 

שישלמו את הדבר הזה כל אחד יעשה את החשבון שלו, יחנה קצת 

יותר רחוק. ולצערי הרב, דרך אגב, אנשים לא מבינים, יש אפילו בעלי 

 עסקים שאני מתפלא, שאני מדבר איתם על זה,

 תציין את זה. :י'יוחאי פרג

והם מחנים בדרך ארץ ותופסים את החניה במהלך כל היום, בזמן  קשת:יצחק 

שהם בוכים שאין חניה. זה הזוי, אני פשוט מכיר את הדבר הזה, אבל 

הם לא מבינים כמה זה לטובתם, לא כולם, רובם כן מבינים, אבל אין 

לנו ספק שכולם יבואו ויודו על הדבר הזה. לא רוצים את הכסף, אין 

כל השמועות האלה שמפיצים, פשוט משקרים לכם  ,לזהלזה שום קשר 

זה לא נכון. כל המטרה פה במטרה אחת פשוטה, לייצר עוד חניה  -

 דקות ראשונות חינם, 20בדרך ארץ. כמדומני, זה 

 חשוב להדגיש את זה. י:'יוחאי פרג

 )מדברים יחד(

יהיה לו מי שרוצה להיות יותר, אין בעיה, אז הוא ישלם על זה, אז  יצחק קשת:

 קצת יותר דירבון.

 ויש גם חניה חינם, שרון פישמן:

 ,כן, בדרך כלל אנשים שרוצים י:'יוחאי פרג

 )מדברים יחד(

 בלי קשר, יש שם גם חניות. יצחק קשת:

 חניונים. :דובר

חניונים מסביב בדרך ארץ עצמה שאפשר לחנות בחינם, ומי שרוצה  יצחק קשת:

נו נפנה את דרך ארץ לכמה שיותר לחנות ברחובות הסמוכים, וככה אנח

 חניה, שאנשים יחנו כמו שצריך. בסדר, זה התייחסות לנושא החניות.
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b - אישור בקשה להצטרפות לכתב מנדט לחלוקת הכנסות 

אישור המליאה להגשת בקשה להצטרפות לכתב מנדט לחלוקת  יצחק קשת:

קת על נוהל הגשת בקשה לחלו 2020/2בהתאם לחוזר מנכ"ל  -הכנסות 

הכנסות, על מליאת מועצת העיר לאשר את הפנייה למשרד הפנים. 

העירייה מבקשת להצטרף לכתב מנדט קיים העוסק בחלוקת הכנסות 

וכלולות  2022קיסריה. המנדט נחתם בחודש יוני  -מתחום ללא שיפוט 

בו תשע רשויות מהמרחב של בין חדרה לחריש, אך חריש לא כלולה 

היכלל בדיונים על חלוקת ההכנסות משטח במנדט. כדי שחריש תוכל ל

זה, יש להגיש בקשה להצטרפות לכתב המנדט הקיים. אבקש ממליאת 

 מועצת העיר לאשר את הגשת הבקשה למשרד הפנים. בסדר?

 עכשיו, קודם כל אני מאשרת. שני גרינברג:

 בסדר, בואו נאשר את זה רגע. נעלה, יצחק קשת:

 ו לנו עוד כסף.תנשי כאילו אנחנו לא נרצה י:'יוחאי פרג

 כן. אנחנו נעלה להצבעה, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 קודם כל מאושר. ת:דובר

 ?אחוז 90אפשר לבקש  :דובר

 כי סתם שיהיה ברור, מבחינה ציבורית, ,רק צריך להסביר מה זה כי יש :שני גרינברג

 כן? יצחק קשת:

ור הזה של הכנסות קודם, הסיפ דוברהיום בעצם יש סיטואציה, מה ש :שני גרינברג

עצמיות, אז אם אין לרשות מספיק הכנסות עצמיות זה שם עליה מלא 

בלים. ויש הבנה הולכת וגוברת שיש רשויות שהן מאוד מאוד כמלא  -

עשירות ויש רשויות שהן מאוד מאוד עניות, ואחד המנגנונים של משרד 

הפנים להתמודד עם זה, זה לעשות חלוקת הכנסות מאזורים שהם 

רים. לדוגמה, קיסריה. אז בעצם הדרך לעשות את זה, זה להצטרף עשי
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לאותו הליך שבו בוררים כמה כסף מגיע לכל רשות בהתאם לתרומה 

 9מבחינה מרחבית, להצלחה של אותו מרכז. אז אם  ,שלה לאותה

 רשויות מסביב נהנות מזה, אין שום סיבה שגם חריש לא תיכלל,

 נכון. ת:דובר

 , בוודאי, לאור הצורך שלה.בוודאי :שני גרינברג

 )מדברים יחד(

שוב, אנחנו באמת מנסים בכל דרך להגדיל את ההכנסות, זה  ,אבל זה :שני גרינברג

כמובן לא יפתור את הבעיה אבל אנחנו ממשיכים לעבוד על הכנסות 

שלנו פה בתוך חריש, פשוט זה עוד דרך  אחוז 100עצמיות שהן ממש 

חריש כדי לתת שירותים יותר טובים לנסות ולהגדיל את ההכנסות של 

 לתושבים.

 כן. יצחק קשת:

 זהו. שרון פישמן:

אפרופו מהשיחה הקודמת שלנו שדיברנו על הקושי שלנו עד שהרשות  יצחק קשת:

 תהיה איתנה. טוב.

 טוב, בואו נצביע. :דובר

 )מדברים יחד(

נברג. הצבענו, אישרנו. רגע, לפני הסיכום, התייחסות של שני גרי יצחק קשת:

 בבקשה. 

כן. אני ביקשתי את רשות הדיבור מיצחק כדי להתייחס לאירוע שהיה  שני גרינברג:

אתמול, כאילו אירוע הכרזת העיר שהיה אירוע מאוד חגיגי. אני 

 היה אירוע מתוקתק, רואים שהמועצה משתפרת בזה, אתחיל בטוב:

 עיריית חריש. יצחק קשת:

 העירייה, סליחה, שני גרינברג:

 אני מבקש. קשת: יצחק
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העירייה, היא משתפרת בזה כל פעם מחדש ובאמת קיבלתי הרבה  שני גרינברג:

פידבקים מהתושבים שהיו ממש מרוצים מהאירוע. אני פשוט רוצה 

להתייחס למה שקרה מבחינתי על הבמה בשלב שאנחנו הזמנו אנשים 

מאוד מכובדים שבעצם תרמו לעיר במהלך כל השנים האלה, וספציפית 

זמנו את ראש הממשלה לשעבר בנימין נתניהו, שפשוט לקח את ה

הבמה הזאת ועשה בה כבשלו תעמולת בחירות אסורה לחלוטין 

 והתייחסות מאוד ישירה,

 )מדברים יחד(

כן, אי אפשר. אי אפשר, זה בן אדם שאי אפשר להגיד לו מה לעשות.  שני גרינברג:

 כל כך הלך. אני מבינה שניסו להגיד לו מה לעשות אבל זה לא

 ,גם הפרקליטות לא הצליחה :דובר

זה לא כל כך הלך, אמרו לו שצריך להישאר ממלכתיים אבל הוא לא  שני גרינברג:

נשאר ממלכתי, הפלא ופלא, וביקש שתושבי חריש ישימו את הפתק 

 שלו בקלפי.

 לא, לא, הוא ביקש שייתנו לו את הכוח להמשיך. י:'יוחאי פרג

 )מדברים יחד(

את הכוח להמשיך. לא, לא, הוא ממש דיבר על פתקים ועל קלפיות, זה  נברג:שני גרי

 היה כזה,

 ,אבל הוא ביקש את זה רק כדי י:'יוחאי פרג

מה שאני רוצה להגיד. מה שאני רוצה להגיד זה שבתקציבי ציבור  שני גרינברג:

נעשתה תעמולה אסורה ואני רוצה לבוא ולהגיד, יש תושבים בעיר 

שהם באו ליהנות, ובאירוע הזה שהם באו  -א תומכים הזאת שאל"ף, ל

ליהנות הם היו קהל שבוי בתוך עצרת שנהייתה עצרת בחירות, בעיניי 

זה לא תקין וזה קרה מכספי הציבור שלנו. אין מה לבכות על חלב 

 שנשפך,
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 את רוצה לתבוע אותו? י:'יוחאי פרג

 . לא, As said, Bibi is Bibi שני גרינברג:

 נבקש את הכסף מהליכוד, י:'יוחאי פרג

אבל מה שאני רוצה לבקש ואני ביקשתי את זה מראש הרשות וברשותו  שני גרינברג:

גם אמרתי לו שאני אגיד את זה גם כאן, תעמולת הבחירות נמשכת גם 

ברגעים אלה ממש בדף שמנוהל על ידי הרשות שהוא הדף של יצחק, כי 

אתו וכולם יכולים לראות יש שם לייב שבו ביבי ממשיך לקרוא את קרי

 אותו, מה שאני ביקשתי זה שהלייב הזה יוסר.

 אני, ת:דובר

 הוא ייערך, שני גרינברג:

 ,אני אשמח לקבל את המקור, למרות ת:דובר

 ,אני רק אגיד יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

רגע, שנייה, שנייה, שנייה. אני אגיד מה ביקשתי, בסדר? גם לא חייב  שני גרינברג:

 ,ס עכשיו, אני רק אומרתלהתייח

 )מדברים יחד(

ייערך ויוסר ממנו הקטע של תעמולת הבחירות האסורה שבוצעה על  שני גרינברג:

 חשבון כספי הציבור של תושבי חריש, ויוחזר חזרה בלי שום בעיה,

 ,זו עדות. אבל זו עדות. אם אנחנו עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

 ,סי אותו לכלא על זה, זה כנראה לאאם את חושבת שאת תכני שני גרינברג:

 ,אני לא חושבת שאני אכניס עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

 סליחה. עידית ינטוב:



     ד.נ.                                                                                                                                  08882
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

73 

 הרבה ניסו. :דובר

 אגב, אני היום ביקשתי אישור להעלות שאילתה למועצה בנושא הזה, עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

שעות אז לא קיבלתי  48-ונאמר לי שבגלל שביקשתי את זה בפחות מ עידית ינטוב:

 ,זכות דיבור, אז אני לוקחת בכוח

 לא, לא לקחת בכוח, את צריכה לקבל על זה אישור, יצחק קשת:

 תודה. אז, עידית ינטוב:

 '.,רק שתדעי שאם ביבי היה פה הוא היה אומר: 'לא היה כלום י:'יוחאי פרג

 'לא היה כלום כי אין כלום'. ת:דובר

 .הוא לא היה פה בכלל :דובר

 )מדברים יחד(

רק שנייה, לפני שכולם מתלהבים. הרי צריך לציין את זה, מבחינה  ,אני יצחק קשת:

יום.  90יום לפני בחירות, שתעמולה אסורה  90משפטית החוק קובע 

יום ולפי ההגדרה המשפטית אנחנו עדיין לא  90-אז אנחנו יותר מ

ולי תגיד בתקופה הזאת, בסדר? תקן אותי, היועץ המשפטי, בסדר? א

 את זה בקולך כדי שהדברים יהיו ברורים, בסדר? אני מסכים,

 יום לפני זה ירד מהאתר? 90-ש :דובר

 ,יום לפני כן. זאת אומרת, אם 90יום זה אסור, רק  90-לא, ש יצחק קשת:

 יום, 90-, אבל אם זה נמצא באתר בתוך האו קיי :דובר

יום  90-מרת זה לא נכלל בתוך היום, זאת או 90-אנחנו נמצאים יותר מ יצחק קשת:

 עכשיו.

 ,בהתאם לחוק הבחירות )תעמולה(, חל איסור לקיים ד אורון משה: "עו

 בוא תדבר כאן.  יצחק קשת:

 לא רואים אותך, ת:דובר
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 בוא לכאן. יצחק קשת:

 לא רואים אותך, תבוא לפה. ת:דובר

 אני אומר, ד אורון משה: "עו

 תן לעידית לסיים, אחרי זה תגיד אתה. אתה יודע מה, עצור רגע. יצחק קשת:

 לא, אני רוצה לשמוע, למה לא? עידית ינטוב:

 לא, אבל אני רוצה שזה יהיה התייחסות למה שנאמר, בסדר? בבקשה. יצחק קשת:

אז שוב, אני גם רציתי לדבר על הנושא הזה. אני אשמח לשמור את  עידית ינטוב:

 ,המקור של הנאום, שנשמור אותו

 ד( )מדברים יח

 זה לא ירד כל כך מהר, יש לך זמן. שני גרינברג:

אני, אני אשמח מאוד אם נשמור אותו כולנו כקובץ. ואני הייתי רוצה  עידית ינטוב:

לוועדה בחירות  ,להציע לדון אם באמת להתלונן לוועדה המרכזית

יום ואתם חושבים שזה בסדר להיות  90המרכזית. עכשיו, גם אם זה 

ק, אני עדיין לא חושבת שלהשתמש באירוע שנועד מוגנים על פי החו

 ומתקיים מכספי הציבור לצורך תעמולת בחירות.

רק שנייה, אני אתייחס רק למשהו. המטרה של  ,אני אתייחס רק יצחק קשת:

האירוע הייתה להודות לשותפים של בניית העיר אך ורק, כל מי 

יש. שהוזמן לשם זה אנשים שהיו שותפים מלאים בבנייה של חר

השותף הראשון, צריך להגיד את זה במפורש, אני לא הסתרתי, אני 

אמרתי את זה אתמול, בבניית העיר זה היה בנימין נתניהו. החלטת 

הממשלה הראשונה, הוא הוביל אותה, הוא גרם לזה שהעיר הזאת 

מיליארד שקלים.  1.2תימצא במקום שהיא נמצאת בה, זה היה על סך 

ש בכל השנים האחרונות לא היו יכולים לצאת כל הבינוי שלנו של חרי

לפועל אם לא הייתה החלטת הממשלה הזאת, כולל המחלף החדש 
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שכולנו נהנינו בזה, וזה אך מתבקש וזה הכי הכי מה שנקרא כנה 

 ואמיתי,

 אנחנו לא מתווכחים. עידית ינטוב:

 להודות לאנשים השותפים. יצחק קשת:

 עינינו לא צרה בזה, שני גרינברג:

 לא, לא, בסדר. ,באותה צחק קשת:י

 עינינו לא צרה בזה, אנחנו רק אומרים שהתרגום של זה, שני גרינברג:

 אני יודע. יצחק קשת:

 התרגום של זה, שני גרינברג:

 לא, אני רוצה להסביר את הרציונל, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 אני רוצה להסביר את הרציונל, יצחק קשת:

 הוא הגזמה. שני גרינברג:

אותו דבר גם יואב גלנט שהיה שותף, הוא היה שר  ,שנייה. בסדר. אז יצחק קשת:

 השיכון במלוא השנים של ההקמה של העיר.

 ,כן, אבל הוא לא ת:דובר

 .,אבל הוא לא הציע להצביע עידית ינטוב:

 )מדברים יחד( 

 שנייה, אני מסביר, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

ני מסביר את הרציונל למי שהוזמן כדי שלא יובן נכון. שנייה, חברים, א יצחק קשת:

אחרת, בסדר? אותו דבר, הוזמנה שרת הפנים איילת שקד שהיא בצד 

השני של המתרס, היא נמצאת היום בקואליציה לעומת האופוזיציה. 

רואים שהזמנו משני הצדדים, שזה יהיה בצורה שוויונית. דרך אגב, 



     ד.נ.                                                                                                                                  08882
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

76 

הודיתי לכולם בלי יוצא  -אני הודיתי, זה הכול מוקלט לכל רואה 

 מהכלל,

 נכון. עידית ינטוב:

בפה שלי לכל השותפים, מצד אחד של המתרס, מצד שני של המתרס,  יצחק קשת:

כולל נפתלי בנט, כולל אביגדור ליברמן, לכולם הודיתי במילים  -לכולם 

 שלי לשותפים שלהם.

 הטענות הן לא אליך. :גרינברגשני 

  ,רתי אני הרציונל של מהלא, לא, בסדר. אני הסב יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

אנחנו רוצים להודות לשותפים שלנו בבניין העיר. זהו, עכשיו  יצחק קשת:

 התייחסות לנקודה המשפטית. בבקשה, אורון.

 . בהתאם לחוק בחירות )תעמולה( חל איסור לקיים,או קיי ד אורון משה: "עו

 )מדברים יחד(

 באירועים ציבוריים,פעילות תעמולתית  ד אורון משה: "עו

 )מדברים יחד(

ימים לפני הבחירות. קיבלתי את המייל של שני, סוכם שיעבדו  90בתוך  ד אורון משה: "עו

 על הסרטון הזה והוא ייערך.

 אז אני מבקש פה עכשיו מכולם, עידית ינטוב:

 ישלחו לך את זה לפני, ת:דובר

 ,אני רוצה עידית ינטוב:

 .את יכולה להוריד אותו :דובר

 )מדברים יחד(

 אי אפשר להוריד אותו, עידית ינטוב:

 בטח שאפשר, ת:דובר
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 הוא אישי של המועצה, עידית ינטוב:

 אפשר להוריד אותו. :דובר

 הוא אישי של המועצה, עידית ינטוב:

 לא, את יכולה להוריד, ת:דובר

 )מדברים יחד(

 סבבה. תכינו לי את הסרטון. עידית ינטוב:

 תורידי. :דובר

 אין בעיה. :תדובר

הוא אומר: 'תעזרו לי בשביל  ,אני רוצה להבין מה הבעיה. הוא אומר שלמה פרץ:

 שאני אעזור לעיר'.

 בסדר. יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 אנחנו מכירים את השיטות, עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

טוב, עכשיו אני רוצה לדבר על משהו אחר בנושא של הכנס. אני חושב  שלמה פרץ:

 אני קורא לזה הופעה בכלל, כן? ,פה שנעשה

 )מדברים יחד(

הכרזת רשות העיר נעשתה לצורך, ברוך השם זה היה דבר משמח, אבל  שלמה פרץ:

אני חושב שבסופו של דבר, אני גם דיברתי על זה מתי שאישרנו את 

 -התקציב לגבי ההכרזה של העיר, לגבי התקציב של האירוע הזה 

 די והתורני. יפה. אז אני מבקש,שיהיה גם אירוע לציבור החר

 ,הם לא חלק פרח קוזחי:

 מה? ת:דובר

 )מדברים יחד(
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 את מצפה מציבור חרדי שיבוא למקום מעורב בצורה, שלמה פרץ:

 שלמה, זה היה אירוע לכל העיר, פרח קוזחי:

 כן, האירוע התאים לכולם, עידית ינטוב:

 ,מצטערת, אני לא חושבת שצריך אירוע פרח קוזחי:

 ,זה לא התאים לכולם ה פרץ:שלמ

 )מדברים יחד( 

 גם הזמר שנבחר הוא היה בכוונה זמר ולא זמרת, יצחק קשת:

 נכון, פרח קוזחי:

 שיתאים לשאר הציבורים. יצחק קשת:

 רגע. אתה יכול להביא בן אדם חרדי למקום מעורב? שלמה פרץ:

 היום שם גם חרדים, סליחה? למה? פרח קוזחי:

 )מדברים יחד(

 בגלל שהם חלק מהעיר, פרץ:שלמה 

 לא להתעצבן. לא להתעצבן. ת:דובר

 בגלל שהם חלק מהעיר, אני מבקש שיהיה תקציב מיועד לעשות, שלמה פרץ:

 מה? פרח קוזחי:

 גם הכרזה של העיר לצורך הציבור החרדי והתורני. שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

ם לציבור החרדי. אני הצבעתי בעד ההכרזה הזאת בשביל שזה יהיה ג שלמה פרץ:

כרגע זה לא נותן מענה לציבור החרדי ולציבור התורני ואני מבקש 

 שיהיה תקציב. אני חושב,

 ,אבל שלמה, הביאו פרח קוזחי:

 שיש פה עוד חברי מועצה שחושבים כמוני, שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(
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 חבר'ה, בואו, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

 . יש עיר אחת, אין שתיים שני גרינברג:

 נו באמת. פרח קוזחי:

יש הכרזת עיר אחת, אין שתיים. יש עיר אחת והאירוע הזה התאים  שני גרינברג:

 לכולם בכוונת מכוון.

 לא, הוא לא מתאים לכולם, שלמה פרץ:

 הוא התאים לכולם, ויש ציבור חרדי, שני גרינברג:

 למה לא? פרח קוזחי:

 הוא לא מתאים לכולם, שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

 אושר תקציב מסוים? ,שני שלמה פרץ:

 נו? שני גרינברג:

 אז בחלק של אלה שלא יכולים להגיע לאירוע, שלמה פרץ:

 למה הם לא יכולים? בחירה שלהם. פרח קוזחי:

 בחירה שלהם, שני גרינברג:

 לא הביאו אישה שתנחה, פרח קוזחי:

 )מדברים יחד(

 זה לא קשור לאיזה זמר, שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(

 ,עבדנו קשה כדי להגיע למצב שעושים שני גרינברג:

אני לא יודע, בינתיים לא התייעצו עם אף אחד, לא איתי, לא עם שלמה  שלמה פרץ:

 בנושא, ולא עם יוחאי בנושא ולא עם יוסי בנושא. החלטתם יהיה זמר,

 )מדברים יחד(
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טרה זה היה המ ,אני מבקש שיהיה אירוע לציבור החרדי. אני לא שלמה פרץ:

 שאישרנו את הזה. אז אם ככה, בואו נחזיר את,

 )מדברים יחד(

בואו נחזיר את התקציב אחורה, כי אני אישרתי את זה על זה, ואמרתי  שלמה פרץ:

 את זה במפורש,

 נו באמת, פרח קוזחי:

ואמרו לי שלא יהיה בעיה ואנחנו באמת נעשה את זה בשני תקציבים  שלמה פרץ:

 שונים.

 נו, באמת.אוי  פרח קוזחי:

 ,למה אתה הולך :דובר

 ,בואו נעשה רגע יצחק קשת:

 נכון, אמרתי את זה, יש את זה בפרוטוקול. שלמה פרץ:

 המטרה, יצחק קשת:

 ,אני באמת לא מצליחה להבין ,אני לא פרח קוזחי:

בסופו של דבר זה לא שהיה מניעה ממישהו לא להגיע, הזמר נבחר  יצחק קשת:

ואו נדבר ככה: האירוע היה ממלכתי, כולם בקפידה. בסדר? קודם כל ב

יכלו להגיע ולהשתתף ולקחת חלק. גם ביום העצמאות בציבור התורני 

יש ציבור שלוקח צד אחד וציבור  -או במה שלא יהיה, האירוע פתוח 

שלוקח צד אחר, אף אחד לא מחייב אותך להיות ביחד, מי שרוצה יכול 

 ,ים שלי, אני חושב שרובםלעשות את זה. דבר שני, אני ראיתי בעיני

 היה המון ציבור תורני שהגיע לאירוע,

 המון. המון. פרח קוזחי:

 גם ציבור חרדי, :דובר

 וגם ציבור חרדי שלקח בזה, המון, יצחק קשת:

 בודדים. בודדים, שלמה פרץ:
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 לא, ממש לא. פרח קוזחי:

 היה שם בודדים, שלמה פרץ:

 לא נכון. יצחק קשת:

 בודדים. שלמה פרץ:

 שלמה, זה לא נכון, רח קוזחי:פ

 יש לי שאלה, שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

 יוחאי ושלמה, שני גרינברג:

 ,... :דובר

 גם בעיניכם האירוע הזה לא הותאם לציבור התורני? שני גרינברג:

 לא, לא מתאים. :קלייןשלמה 

 )מדברים יחד(

 מה? שני גרינברג:

 הזה לא התאים.לא, אני אומר לך את זה חד וחלק, האירוע  :קלייןשלמה 

 )מדברים יחד(

 אי אפשר לשנות את המציאות. ,לא יעזור כלום, אתם לא :קלייןשלמה 

 ברוכים הבאים לחריש, עידית ינטוב:

 אירוע כזה, :קלייןשלמה 

 אני חייבת להגיד לכם, פרח קוזחי:

 )מדברים יחד(

 שלמה, לא הביאו זמרת, לא הביאו אישה, פרח קוזחי:

 )מדברים יחד(

 ה להגיד משהו,אני רוצ שלמה קליין:

 מי שהגיע כן יכל להיות חלק מזה? נו, פרח קוזחי:
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אני לא חושב שצריך לעשות כי אני הייתי לוקח את התקציב מתרבות  שלמה קליין:

אבל חבר'ה, בואו  ,וזה, אני לא מרגיש שדווקא הנושא של העיר זה

 נשים את הדברים על השולחן, האירוע הזה לא התאים. גם אם,

 ז אני לא מסכימה איתך.א פרח קוזחי:

 בסדר.  שלמה קליין:

 )מדברים יחד(

 הינה, יש לך פה נקודה. הסתובבתי בין הקהל והיו גם, פרח קוזחי:

פרח, אני לא מנסה לייצג את הציבור שלך ואל תנסי לייצג את הציבור  שלמה קליין:

 שלי, בסדר?

 בסדר. פרח קוזחי:

 ת הציבור שלו,בואי נעשה עסק, כל אחד ייצג א שלמה קליין:

 אבל אם אנחנו, עידית ינטוב:

רק שנייה, עידית. ואת יכולה לחשוב מה שאת רוצה, את צריכה לכבד.  שלמה קליין:

 אם דיברנו על הכבוד,

 אני אכבד אותך.  עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

 סליחה. עידית ינטוב:

פה אמירות לא, לא מכבדת אותי. אני אומר, צריך לכבד. את אמרת  שלמה קליין:

אם רוצים לדבר בכנות, האירוע הזה,  ,כאילו הן לא מספיק זה, חזרנו

 ואין לי בעיה,

 )מדברים יחד(

 ,אני לא בטוח שצריך להיות שלמה קליין:

 ,שני אירועים? אתה לא בטוח שצריך להיות שני אירועים עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(
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 אני לא נכנס, ,אני לא נכנס פה שלמה קליין:

 ברים יחד()מד

גם לגבי הבית ספר התורני בשכונת הפרחים וגם לגבי עוד המון, המון,  עידית ינטוב:

המון דברים, אפילו עם החברים החילונים שלי היה לי ויכוח שזה לא 

 הציבור התורני,

 )מדברים יחד

 ,זה לא הדתי הלאומי עידית ינטוב:

 זה הדתי, שלמה קליין:

 )מדברים יחד(

 בור התורני. אם האירוע הזה לא התאים לציבור התורני,הצי עידית ינטוב:

 ,אני רוצה שיהיה תקציב לציבור החרדי כמו שהיה לציבור :פרץשלמה 

 אז הוא הרבה יותר חרדי ממה שאתם חושבים, עידית ינטוב:

 )מדברים יחד(

 עידית, עם כל הכבוד לך, עם כל הכבוד לך, ויש לי כבוד, שלמה קליין:

 )מדברים יחד(

 תתעסקי בעניינים שאת מבינה, יין:שלמה קל

 ,אני מנסה להבין, לא :דובר

ובהגדרות של הציבור שלך אני לא אתערב לך, ואל תתערבי לי  שלמה קליין:

בהגדרות של הציבור שלי. שאלתם שאלה מאוד פשוטה וקיוויתם 

אני לא  ,לתשובה כנה, אני אומר לך בצורה כנה, יש נתח גדול שזה לא

אירוע נוסף כי אני לא, כאילו חבל לי על הכספים  חושב שצריך לעשות

 שיכולים ללכת להרבה מקומות,

 ,אז היית אומר את זה בהתחלה. אז לא עושים גם לחילונים, מה שלמה פרץ:

 )מדברים יחד(
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 ,הקצאות של מקומות, אותה כמות הקצאות גיל פישר:

 )מדברים יחד(

 ,אני רוצה להגיד שלומי צדרבוים:

 )מדברים יחד(

 בואו נשמע רגע את שלומי, צחק קשת:י

ויש דברים מסוימים שציבור אחד לוקח יותר מהשני, יש תחומים  :דובר

 מסוימים שציבור אחר לוקח יותר מהשני,

 איזה שלומי? מי? מי? :דובר

 שנייה. שני גרינברג:

 שלומי צדרבוים המנכ"ל. יצחק קשת:

 שלומי. שלומי רוצה להגיד משהו. :דובר

אתה הבנת את מה שאנחנו ניסינו להגיד? אם תיקח ותנסה לעשות  :שני גרינברג

זה מטומטם.  -שוויון מוחלט, אם תנסה לעשות שוויון מוחלט בכל דבר 

 אני אגיד לך למה, כי הציבור,

 זה לא בכל דבר אבל, שלמה פרץ:

 רגע, שני גרינברג:

 זה פעם אחת שקורה דבר כזה בעיר, שלמה פרץ:

. רגע, שנייה. כי הוא נתן לך את הדוגמה של ההקצאות כי מה לא, רגע שני גרינברג:

לעשות, הציבור החילוני צריך פחות הקצאות קרקע. ככה זה, הוא 

אז מה, אני אתחיל לעשות אחד  -צריך פחות, והציבור הדתי צריך יותר 

? באירועים או קייכנגד אחד? לא. מה הציבור צריך ומה אנחנו נותנים. 

הציבור החרדי טיפה יותר מסתגר, טיפה פחות  האלה, מטבע הדברים

מגיע כי הוא לא בטוח מה יהיה ואיך יהיה, ולכן מטבע הדברים הוא 

בוחר שלא להגיע. להתחיל לעשות שווה בשווה על כל דבר שאנחנו 

 עושים בעיר, בסוף יש משאבים מוגבלים,
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 ,אבל אני לא מסכים שלמה פרץ:

אותם, וההחלטה היא של התושבים אם הם  צריך לבחור לאן מנתבים שני גרינברג:

באים או לא באים לאירוע שאתה עושה. עשינו את המקסימום כדי 

 להתאים את זה. עשינו באמת,

 לאפשר, :דובר

 מבחינת התוכן, שני גרינברג:

אם הייתם באמת רוצים לעשות את המקסימום היו עושים ישיבה  שלמה פרץ:

 משותפת איך עושים את האירוע הזה,

 עשינו את המקסימום כדי להתאים את התוכן, י גרינברג:שנ

 ,עזבי, זה לא שלמה פרץ:

 רגע, שנייה. מה זה? אני אומרת עשינו כאילו אני תכננתי את האירוע, שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

אני לא תכננתי את האירוע הזה, חד משמעית, עובדה שלפני רגע  שני גרינברג:

וע שאם זה היה קשור אליי זה לא היה דיברתי על דברים שקרו באיר

 קורה, בסדר? אז אני אומרת הכי אמיתי.

 אז זה עוד יותר גרוע, לא התייעצו עם אף אחד, שלמה פרץ:

אני לא תכננתי את האירוע הזה אבל אני סומכת את ידיי על הצוות  שני גרינברג:

המקצועי שיודע מה הוא עושה ותכנן אירוע שהוא בהתאמה 

 כל הציבורים בחריש, עד כמה שהוא יכול.המקסימלית ל

 ,זה התאמה מינימלית שלמה פרץ:

עד כמה שהוא יכול. זה לא התאמה מינימלית, זה התאמה מקסימלית  שני גרינברג:

 שהוא יכול.

 ,אז אני רוצה שלמה פרץ:

אלף שקל  350זהו. עכשיו, מכאן לבקש מאיתנו לאשר תקציב, מחילה.  שני גרינברג:

 המון, זה המון כסף,
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 )מדברים יחד(

 אנחנו יכולים לקנות בדבר הזה, שני גרינברג:

 אלף שקל? 350 , שלמה פרץ:

 רגע, שנייה. שנייה. שני גרינברג:

 לא, זה פחות. בסוף זה הרבה פחות, אבל לא משנה. יצחק קשת:

לא משנה. אני אומרת באופן כללי, הוצאנו הרבה מאוד כסף על האירוע  שני גרינברג:

חנו עוצרים את זה פה. מכאן, קרן הפיתוח שלנו אמורה לשמש הזה, אנ

למבנים, דברים שהם ארוכי שנים. קרה, עשינו חד פעמי, נגמר. זה 

 בעיניי.

 אז עכשיו אני, שלמה פרץ:

 זה בעיניי. שני גרינברג:

זהו, אז אני אענה על זה. אני חושב שזה משהו שקורה פעם אחת בעיר  שלמה פרץ:

 צריך לחגוג את הדבר הזה, וגם הציבור החרדי

 אבל תסביר לי מה לא היה מתאים, פרח קוזחי:

 רגע. אבל ענינו על זה, שלמה פרץ:

 אני רוצה להבין, פרח קוזחי:

 כבר ענינו על זה, שלמה פרץ:

 )מדברים יחד( 

 זה לא מתאים, נו דיי, אין לי כוח להיכנס לזה, שלמה פרץ:

 מה? פרח קוזחי:

 דרית,זה לא הפרדה מג ת:דובר

 )מדברים יחד(

זה משהו שקורה, אני לא עכשיו השוואתי את זה לכל דבר ספציפי אחד  שלמה פרץ:

הפכנו  -פה על משהו מכובד שקורה פעם אחת בעיר  דוברכנגד אחד. מ
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להיות עיר, אני רוצה שגם הציבור החרדי ייהנה מהדבר הזה. אני לא 

ותה כמות, אין אומר עכשיו שזה יהיה אותו תקציב כי אנחנו לא בא

בעיה, אני מבין את זה, אבל אני אומר לעשות איזה אירוע שגם הציבור 

 שלנו יהיה חלק מהדבר הזה וייהנה מהדבר הזה. זהו. אני רוצה לבקש,

אני רוצה רק שנייה. אני רוצה להגיד לך משהו. א. אמר גיל בין כה, אין  יצחק קשת:

 פה השוואה,

 ,ות, אני רוצה להגיעלא רוצה להגיע להשווא שלמה פרץ:

 לא, אז אני רוצה להגיד לך את זה, יצחק קשת:

 זה דבר שקורה פעם אחת אז אני מבקש שגם הציבור שלי ייהנה מזה, שלמה פרץ:

ואני רוצה להגיד לך גם על הדבר הנוסף, בסוף זה נתן מענה, הייתי  יצחק קשת:

שזה לא אומר לחלק, בטח לרוב הגדול של העיר. נכון, יש אוכלוסייה 

 נותן לה מענה,

 יש, אחוז 30יש. אחוז 20 שלמה פרץ:

 לא משנה. יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

אבל בסוף, בסוף, בסוף אני חושב שהאירוע הזה היה צריך להיחגג  יצחק קשת:

בצורה שתתאים לרוב של העיר, אני חושב שפה זה נתן מענה, ואני 

 כסף, חושב שגם אתה חושב שכדאי לקחת את הדברים אם יש

 )מדברים יחד(

לעשות הרבה אירועים למשך השנה ולנצל את הכסף יותר טוב, את  יצחק קשת:

 ,כסף התרבות שלנו, ולא לשפוך אותו על איזה אירוע גדול ש

אין בעיה, זה היה אובר, זה חוץ מהתקציב של התרבות. אז אני אומר,  שלמה פרץ:

 ,קל, לא אמרתיאלף ש 350לא ביקשתי לעשות עכשיו איזה אירוע של 

 יש לכם תקציב תורני, תעשו מה שאתם רוצים, שני גרינברג:

 אז גם את זה תיקחו מהתקציב של התרבות הרגילה. ,משהו יותר שלמה פרץ:
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 ,אין שני גרינברג:

אז אני רוצה לשאול את היועץ המשפטי. אורון, אני  מה זה מה? מה? שלמה פרץ:

 אישרתי את זה,

 )מדברים יחד( 

ואמרתי את זה גם בפרוטוקול, שאישרתי את זה רק בתנאי שיש גם  :שלמה פרץ

'כן'. זה מה שאמרו פה, נפתח את  לציבור החרדי, ואמרו לי:

 הפרוטוקול שהיה אז בישיבה,

 מתי זה היה? ת:דובר

בפרוטוקול שדיברנו על זה שיצחק ביקש שהוא רוצה לעשות אירוע  שלמה פרץ:

 דעת למפרע, אני רוצה ל ,לציבור, אז אני רוצה

 )מדברים יחד(

 לא. יצחק קשת:

 הדבר הזה לא נעשה לפי החוק. שלמה פרץ:

 אין כאן עניין משפטי, זה החלטה של, ד אורון משה: "עו

 )מדברים יחד(

כן, אבל עלה שם בדיון שביקשו להעביר תקציב על הדבר הזה, שגם  שלמה פרץ:

 יהיה אירוע לציבור החרדי.

 )מדברים יחד(

 עכשיו, לא דיברו לא איתנו ולא עם החילונים. שלמה פרץ:

 שלומי. שלומי איתנו? יצחק קשת:

 כן. כן. שלומי צדרבוים:

אתה יכול להציג את העמדה של הצוות המקצועי ברציונל שהוביל את  יצחק קשת:

האירוע? אני רק אגיד משפט אחד. מטרת העל הייתה שכמה שהציבור 

ורים, ולכן זה הוביל להרבה יהיה ביחד, לא לעשות הפרדה בין הציב
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דברים שהם לצורך העניין לנסות לכוון למכנה המשותף הרחב ביותר. 

 בבקשה, שלומי.

אני חושב שסיכמת את זה בצורה הכי מדויקת והכי נכונה. זאת אומרת  שלומי צדרבוים:

כל, אם לקחת כל נקודה שהייתה באירוע הזה, היא הייתה בצורה 

 ,כזאת שתוכל לאפשר לכל אחד

 ,... :דובר

 תקשיב רגע. יצחק קשת:

ליהנות, להיות חלק ולהגיע. כמובן שמי שמחפש לבוא בהפרדה מלאה,  שלומי צדרבוים:

 זה דבר שלא יכולנו לעשות באירוע של הכרזה על העיר,

 )מדברים יחד(

 כשאנחנו רוצים את כל הציבור, שלומי צדרבוים:

 לא מקשיב. אתה לא מקשיב. אתה שאלת שאלה, אתה יצחק קשת:

אבל מה שכן, לגבי גם בחלק המקדים של תצוגה של תנועות הנוער  שלומי צדרבוים:

ולהציג את העשייה של קבוצות מתנדבים, גם של "ידידים", גם של 

תנועות, כמו שאמרתי, תנועות הנוער, גם כל התצוגה של חריש מאז 

ועד היום, גם הטקס עצמו, הטקס של ההכרזה על העיר, הנאומים 

כל הדברים האלה הם באמת היו שייכים לכלל הציבור  -והסרטונים 

וכולם יכלו ליהנות מזה, וגם ההשתתפות בטקס עצמו ובאווירה 

שהייתה, אם רגע נשים בצד את הדברים שהיו פחות רלוונטיים 

מבחינת מה שהיה בתוך הנאומים, אבל באופן כללי לכל הטקס, 

מותאם לכולם. גם הזמר,  מתחילת התהליך של התצוגה והטקס עצמו,

עוד פעם, נבחר, שגם התכנים של הזמר הזה שם זה תכנים שמתאימים 

 ,לכלל הציבורים באופן עקרוני, וגם הבחירה בזמר

 הייתה הרבה חשיפה לגבי מי הדמות, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(
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ברגע שמדברים על לא בהפרדה, כן או לא, פה בעצם נכנס נושא  שלומי צדרבוים:

שר הזה לא יכולנו לאפשר. וגם אנחנו חשבנו כגורמים מקצועיים שבהק

תועלת, שבאירוע כזה של הכרזה על עיר שהוא -בהקשר של באמת עלות

באמת אירוע חד פעמי, אי אפשר לעשות אותו פעמיים. אי אפשר 

לא מקבילים /לעשות פעמיים הכרזה על עיר, שני אירועים, כן מקבילים

 זה לא, -

 למה לא? למה לא? למה? שלמה פרץ:

 ,זה נראה לי קצת שלומי צדרבוים:

 למה לא? שלמה פרץ:

 כי פעם אחת מקימים עיר, לא פעמיים. שני גרינברג:

 מה זה קשור? שלמה פרץ:

 נו מה לעשות? שני גרינברג:

למה לא באמת? אז היינו עושים פחות אירוע לילדים, פחות  למה לא? שלמה פרץ:

 ם לעוד ציבור שלא הגיע לשם.דוכנים שם, לוקחים תקציב ג

 )מדברים יחד(

 זה חשוב שכולם יבינו, שלומי צדרבוים:

 מבחינת אחוזים, זה האחוזים שיש. ,לא ביקשתי סימטריה שלמה פרץ:

 העלות של האומן, בסופו של דבר, שלומי צדרבוים:

 )מדברים יחד(

זניח אבל הוא כל הנושא הזה הוא יחסית, הוא יחסית החלק, הוא לא  שלומי צדרבוים:

לא החלק המאוד מאוד גדול, כי בסופו של דבר העלויות מאוד מאוד 

 מאוד גדלות כשגדלנו ואנחנו עיר, הכרזנו על עיר, אנחנו באמת עיר,

 )מדברים יחד(

כמות השוטרים שהיינו צריכים בעצם לרכוש מהמשטרה, אנחנו  שלומי צדרבוים:

רים, כל שוטר מעל שוט 25משלמים על כל שוטר כזה מעל אלף שקל. 
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סדר גודל, אם אני זוכר את המספר הנכון, של  35אלף שקל. עוד 

מאבטחים שמאבטחים מחברת שמירה שאנחנו מביאים, מעבר 

 לשוטרים.

 הבידור. ת:דובר

 )מדברים יחד(

 שלומי. שלומי, יצחק קשת:

 הבידור, שלומי צדרבוים:

 ,אנחנו יודעים את הדברים האלה, אבל יצחק קשת:

רישוי העסק, כבאות, מד"א, כל הדברים האלה מגיעים לבד לסדר גודל  צדרבוים: שלומי

אלף שקל, זה עוד לפני הבמה וההגברה והתאורה ועוד  100-של סביב ה

כל מיני דברים שיש בדרך. צריך להבין שבסופו של דבר ברגע שאתה 

ברגע שאתה עושה אירוע כזה גדול,  ,עושה אירוע כזה אתה לא יכול

ת המקיפות של האירוע, נקרא לזה, התומכות של האירוע הן כל העלויו

 כך גדולות שאי אפשר לעשות עוד ועוד ועוד, זה בסוף צריך להתמקד.

טוב, אז אני הייתי צריך לדעת את זה מראש ולהצביע נגד הדבר הזה,  שלמה פרץ:

כי מבחינתי נעשתה אפליה לציבור שלי. ואני צריך לדעת על זה מראש, 

, הייתי מצביע נגד. אז היה Yולא לציבור  Xה מותאם לציבור שזה יהי

פה הטעיה, זה מה שאני אומר וצריך לתקן את זה. אני אשאל את 

היועץ המשפטי, אני אשב איתו בנושא הזה. אבל מבחינתי היה פה 

חוסר תום לב משווע כי דיברנו על זה שזה יתאים לכולם, שיהיה עוד 

 אירוע,

 ע שהמשפט חוסר תום לב,אתה יוד שני גרינברג:

 או שזה יתאים לכולם, שלמה פרץ:

תקשיב, בדיעבד אם הייתי יודעת שביבי מגיע גם אני הייתי מצביעה  שני גרינברג:

 נגד, אבל מה לעשות?
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 מה זה קשור? שלמה פרץ:

 ,אבל מה לעשות, כי זה שני גרינברג:

 אבל זה דבר ספציפי שדיברנו עליו כבר, שלמה פרץ:

 ד( )מדברים יח

 על ביבי לא דיברנו, על זה דיברנו, שלמה פרץ:

 )מדברים יחד( 

 אני אגיד לך את זה אחרת. חוסר תום לב מעיד על זה, שני גרינברג:

 ,את יודעת, אני לא שלמה פרץ:

שהייתה כוונה להסתיר ממך את המידע במכוון כדי  ,שהייתה כוונה שני גרינברג:

 שתצביע בעד,

 כן, שלמה פרץ:

 למרות שברור שתצביע מתישהו נגד, רג:שני גרינב

 כן, כן, זה מה שנעשה פה. זה לא, זה יותר גרוע מזה. שלמה פרץ:

 לא הייתי פה ואני מניחה שזה לא מה שהיה. שני גרינברג:

בואו,  ,אבל זה יותר גרוע מזה, כי אמרו שיהיה ואנחנו נדאג ואנחנו שלמה פרץ:

אני מבחינתי, שיחזירו את  אנחנו נוציא את הפרוטוקול, נבדוק את זה.

 ההצבעה אחורה, אני רוצה להצביע נגד,

 )מדברים יחד(

כי הציבור שלי פונה אליי, אומר לי: 'תשמע, למה שאני לא אקבל  שלמה פרץ:

 דעה?'. זה דעתי.

הזה. המטרה הייתה באמת לכוון למכנה  ,טוב, בואו נסכם את יצחק קשת:

יותר מאירוע אחד,  ,רועהמשותף הרחב ביותר. אתה יכול לעשות אי

אני יכול להגיד לכם שזה נבחר בקפידה, כל מה  -לשם אנחנו כיוונו 

מתאים לכלל הציבורים, כולל כל מה  אחוז 100שהיה. הטקס כמובן, 
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שקרה עם תנועות הנוער וכל המתנדבים. אנחנו בנושא של האומן 

ף הכי כיוונו בקפידה, זה נבחר בקפידה כדי לנסות לכוון למכוונה משות

רחב שיש. לעולם אתה לא יכול להביא בן אדם אחד שמתאים לכולם, 

כי אם תביא בן אדם אחד שמתאים רק לתורני אז הוא יתאים רק 

 לתורני,

 ... שני אירועים קטנים. שלמה פרץ:

 לא רוצה לחלק לשני אירועים קטנים. ,תביא רק יצחק קשת:

 מצביע נגד.אז הייתם אומרים לי מההתחלה, הייתי  שלמה פרץ:

 , אני אסכם כמה דברים. מה?או קייבסדר.  יצחק קשת:

טוב. אני פשוט בישיבה הקודמת לא הייתי כאן וגיל ניסה לעשות  ,רק שני גרינברג:

 לי איזה חרקירי ולעוף מפה בלי שאני אגיד לו,

 הינה, הגעתי. גיל פישר:

האישור של יפתח כמה דברים, ואז גייסתי אותו ממילואים כי פשוט  שני גרינברג:

 מתעכב במשרד הפנים ואני אודה לעזרה בהקשר הזה.

 .או קיי יצחק קשת:

היה לי חשוב, לגיל. אז  ,אבל בכל מקרה, רק רציתי באמת להגיד את שני גרינברג:

באמת גיל עשה פה הרבה מאוד למען העיר ואפילו עכשיו, אפילו אחרי 

דיין הוא הסכים שהוא כבר בתכלס בא והודיע על כוונתו להתפטר, ע

להגיע לכל המליאה כדי לשמור על האינטרסים של הציבור שבחר בו, 

 ואני מעריכה את זה.

 הייתי מעדיף שהוא לא יגיע היום.  י:'יוחאי פרג

ברור לי שהיית מעדיף, אבל מה לעשות, זה המצב. אז באמת רק להגיד  שני גרינברג:

יצוג, על ההשקעה תודה ענקית בשמי ובשם כל הציבור הליברלי על הי

האדירה שעשית בכל התחום של איכות הסביבה והקיימות, שבאמת 

זה עשה צעדים. כאילו, לא ראיתי בן אדם כמוך, חדור מטרה, שמוביל 
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את הדרך בתחומים האלה, ומה שתמיד הדהים אותי זה שגם איכשהו 

מהממשלה אחר כך  ,בדיעבד כל דבר חדש שהבאת, אז איכשהו הצלחנו

 החדשים האלה, על הדברים

 )מדברים יחד(

 ,לא רק זה, בעניין איכות הסביבה זה עוד היה פיילוט למקומות אחרים י:'יוחאי פרג

 כן, השתמשו בפיילוטים שלנו בשביל לבוא ולהצדיק פיילוטים ארציים, שני גרינברג:

 )מדברים יחד(

כל זה. אז גם שלמה, תן לי רגע, נו. תן לי רגע. אנחנו תכף נתמודד עם  שני גרינברג:

 בתחום של הקיימות,

 )מדברים יחד(

גם בתחום של הקיימות וגם באופן כללי, שותף כמוך שהולך דרך ביחד.  שני גרינברג:

גם כשיש רגעים שחושבים מה לעשות ואיך לעשות, תמיד ידעתי שאני 

 אוכל למצוא אצלך עצה טובה, עצה טובה מאוד.

 מאוד. פרח קוזחי:

לך באמת, לא רוצה להאריך כי אני יודעת שעשו את זה בישיבה ולהגיד  שני גרינברג:

הקודמת, אבל היה חשוב לי להגיד ושזה הכול יהיה מתועד, שהציבור 

שנים האלה, וקצת צר לי  4-הליברלי זכה בזה שתייצג אותו את ה

שאתה לא מסיים את הקדנציה, אם כי אני שמחה שיפתח מצטרף 

 הלב ממש. אלינו. תודה רבה, רבה, רבה מעומק

 )מדברים יחד(

גם אני לא הייתי בישיבה הקודמת ואם היא פתחה, אני רק אגיד  שלמה קליין:

משפט אחד. א. אני רוצה להגיד לא רק לציבור הליברלי, אני חושב 

 שחריש כולה זכתה,

 נכון. פרח קוזחי:
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בחבר מליאה כמוך, ובחבר, אני מרגיש לגמרי שזכיתי בחבר. וזהו,  שלמה קליין:

 צליח ותודה לך, ושיהיה גם לנו בהצלחה.ת

 יופי. טוב, אני מתכוון להגיד כמה דברים, יצחק קשת:

 )מדברים יחד(

אני גם רוצה לאחל לו בהצלחה, אנחנו מודים לו על הכול, הוא באמת  שלמה פרץ:

 ,היה אחלה

 )מדברים יחד(

 אנחנו מודים לו על הכול. שלמה פרץ:

 רק מי שלא היה. שני גרינברג:

 מי לא היה? למה פרץ:ש

 יצחק, בוא תסגור את הישיבה. :דובר

טוב יאללה, חברים, אני לא אאריך יותר. התכוונתי להגיד עוד כמה  יצחק קשת:

 דברים, לא משנה. אני חייב להגיד שהיה ישיבה מאוד מעניינת,

 )מדברים יחד(

 עברנו הרבה, הרבה. יצחק קשת:

 כן. עידית ינטוב:

 ,חנוובסדר, אנ יצחק קשת:

 ,כבר שנים אומרים עלינו שאין לנו ישיבות מעניינות, אז הינה שני גרינברג:

 ישיבה מאוד מעניינת. ,כן, עכשיו סיפקנו לכם ישיבה יצחק קשת:

 כן, וראשונה בחריש. עידית ינטוב:

 ,טוב, חברים, הכול ב יצחק קשת:

 גם זאת היסטוריה. עידית ינטוב:

ב להגיד שכולנו פה באהבה וכבוד ובהערכה, חשוב לי רק להגיד, חשו יצחק קשת:

אין פה שום דבר ברמה אישית, כל אחד  ,אף אחד פה ברמה האישית
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באמת מכוון ודואג ורוצה לקדם את הצרכים של הציבור שלו. טוב, 

 תודה רבה, אני סוגר את הישיבה.

 

 

 -הישיבה ננעלה  -

 


